

သူတော်ကောင်းထံချဉ်းကပ်

အရိယာသူတော်ကောင်းတို့နှင့် တွေ့မြင် ပေါင်းဖော် ရခြင်းသည် အခါခပ်သိမ်း ချမ်းသာ၏။ သူမိုက်တို့နှင့် မတွေ့မြင် မပေါင်းဖော်ခြင်းသည် အမြဲပင်ချမ်းသာ ၏။ ထို့ကြောင့် လူမိုက်တို့ကိုရှောင်ခွာ၍ ပညာရှိ အရိယာသူတော်ကောင်းတို့ထံ ချဉ်းကပ်၍ မှီဝဲ ဆည်းကပ်ရာ၏။

သုခဝဂ်(ဓမ္မပဒ-၂၀၈)

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ရေကြောင်းနှင့် လေကြောင်းလူငယ်မောင်မယ်များအား ဂုဏ်ပြုတွေ့ဆုံပွဲသို့ တက်ရောက်

နေပြည်တော် မေ ၁၉

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်သည် ယနေ့မုန်းလွဲပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ ဝေယျာသီရိဗိမာန်၌ ကျင်းပပြုလုပ်သော ရေကြောင်းနှင့် လေကြောင်း လူငယ်မောင်မယ်များအား ဂုဏ်ပြုတွေ့ဆုံပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်၍ ဂုဏ်ပြုအမှာစကားပြောကြားသည်။

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ ❖



တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ရေကြောင်းနှင့်လေကြောင်းလူငယ်မောင်မယ်များအတွက် အမှတ်တရလက်ဆောင်ပစ္စည်းများ ပေးအပ်စဉ်။

မြောက် ယနေ့ဖတ်စရာ

တရုတ်နယ်စပ် ၁၀၅ မိုင်တွင် အရောင်းစင်တာဖွင့်ပေးနိုင်ရန် GAP လက်မှတ်ရ သရက်စိုက် တောင်သူများ မျှော်လင့်

စာမျက်နှာ >> ၂

တစ်နိုင်ငံလုံးရှိ မြို့ရွာနှင့် ကျေးလက်ဒေသနေ ပြည်သူများ ရေကောင်း ရေသန့်ရရှိသုံးစွဲနိုင်ရေး အစီအစဉ်ကောင်းများ လျာထားဆောင်ရွက်

စာမျက်နှာ >> ၄

နိုင်ငံတကာနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နေသည့် UEHRD အား အာဆီယံ နိုင်ငံများက ထောက်ခံလျက်ရှိ

စာမျက်နှာ >> ၉

ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် အရေးပါသော မိုင်းဆတ်- တာချီလိတ်ကားလမ်း

ရန်ကုန် မေ ၁၉

မိုင်းဆတ်- တာချီလိတ်ကားလမ်းသည် ရှမ်းပြည်နယ် (အရှေ့ပိုင်း)မှ မိုင်းဆတ်မြို့နှင့် တာချီလိတ်မြို့တို့အား ဆက်သွယ်ဖောက်လုပ်ထားပြီး မြောက်လတ္တီကျု ၂၀ ဒီဂရီ ၂၃ မိနစ်မှ ၃၁ မိနစ်နှင့် အရှေ့လောင်ဂျီကျု ၉၉ ဒီဂရီ ၁၂ မိနစ်မှ ၅၄ မိနစ်အကြားတွင် တည်ရှိသည်။ ကီလိုမီတာ အားဖြင့် (၉၆ ဒသမ ၁၀)ကီလိုမီတာရှိပြီး ပြည်နယ်အစိုးရ က စီမံခန့်ခွဲသော ခရိုင်ချင်းဆက် လမ်းတစ်လမ်းဖြစ် သည်။

လမ်း၏ နောက်ခံသမိုင်းမှာ မြန်မာ-ထိုင်းနယ်စပ်တွင် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လျက်ရှိသော တာချီလိတ်မြို့သို့ မိုင်းဆတ်မြို့

မှ ခရိုင်ချင်းဆက်ဖောက်လုပ်ထားသော (၅၉/၆)မိုင် ရှည်လျားသည်။ အနီးဆုံးလမ်းကြောင်းဖြစ်ပြီး မိုင်းဆတ် ခရိုင်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် လွန်စွာအရေးပါသော ကုန်စည်စီးဆင်းရာလမ်းကြောင်း ဖြစ်သည်။ Road Network Corridor Plan အရ သတ်မှတ်ထားသည့် ပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီး National Highway အဆင့် နမ့်စန်-မိုးနဲ-မိုင်းတုံ- မိုင်းဆတ်လမ်း (NH₂₃) ၏ အဆုံး မိုင်းဆတ်မြို့မှ နိုင်ငံတကာဆက်သွယ်ရေး လမ်းအဆင့် အတန်း Asian Highway No.(2) (AH₂) မိတ္ထီလာ- တောင်ကြီး-ကျိုင်းတုံ- တာချီလိတ် (NH₂₇) လမ်းအဆုံး တာချီလိတ်မြို့သို့ စာမျက်နှာ ၁၀ ကော်လံ ၁ သို့ ❖



မိုင်းဆတ်- တာချီလိတ် ကားလမ်းတစ်နေရာကို တွေ့ရစဉ်။

စေတနာသေး မေတ္တာသေး သစ္စာသေး - သေးစွမ်းထက်တာ ထွန်းရွှေဝါ ...
ထွန်းရွှေဝါ ဒဏ်ကြေလိမ်းဆေးက ဆေးစွမ်းထက်ပါသည်။

ရေဓားမှ

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က မောင်မယ်တို့အနေဖြင့် ရှည်လျားလှသည့် လူ့လောကဓရီကို ဆက်လက်လျှောက်လှမ်းရဦးမည့် လူငယ်များဖြစ်ပြီး ထိုသို့ လျှောက်လှမ်းနေချိန်တွင် မိမိတိုင်းပြည်နှင့်လူမျိုးအတွက် ကျရာတာဝန်များကို သက်ဆိုင်ရာအခန်းကဏ္ဍအသီးသီးမှ ထမ်းဆောင်ရဦးမည့် လူငယ်များလည်း ဖြစ်ကြောင်း၊ မလုံမသွေရင်ဆိုင်ကြုံတွေ့လာရမည့် အခြေအနေအရပ်ရပ်အပေါ်တွင် မှန်ကန်သည့်အသိအမြင်များနှင့် ရင်ဆိုင်ဖြေရှင်းသွားကြရန်လည်း လိုအပ်ကြောင်း၊ မောင်မယ်တို့သည် ငယ်ရွယ်စဉ်ကတည်းက သိသင့်တတ်သင့်သည့် ပညာရပ်များကို အခြေခံကျကျ အပတ်တကုတ်ဆည်းပူးလေ့လာသွားရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ငယ်ရွယ်စဉ်ကာလဆိုသည်မှာ ကာယအား၊ ဉာဏအားတို့ ကြံ့ခိုင်နေချိန်ဖြစ်သဖြင့် အကောင်းဆုံး အသုံးပြုသွားရန်လိုအပ်ကြောင်း။

မိမိတို့ဘဝတိုးတက်မှုကိုရှာဖွေရင်း တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှလည်း နိုင်ငံတော်အတွက်ကျေးဇူးဆပ်နိုင်အောင် ကြိုးစားသွားကြရန်လိုကြောင်း၊ ဒီနိုင်ငံမှာမွေးဒီနိုင်ငံမှာ ကြီးပြင်းခဲ့သူများဖြစ်သဖြင့် နိုင်ငံကြီးသားကောင်းတစ်ယောက်ပီသသည်ကို သက်သေပြကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ထိုသို့သက်သေပြကြရာတွင် အပျက်သဘောမပါသည့် အပြုသဘောများကို ရင်ဝယ်ပိုက်ပြီး ဆောင်ရွက်သွားကြရန်လိုအပ်ကြောင်း ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်က ရေကြောင်းနှင့်လေကြောင်း လူငယ်မောင်မယ်များအတွက် အမှတ်တရလက်ဆောင်ပစ္စည်းများပေးအပ်ပြီး လူငယ်မောင်မယ်များက တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်အား ဂါရဝပြုလက်ဆောင်ပစ္စည်းများ ပြန်လည်ပေးအပ်သည်။ ထို့နောက် ရေကြောင်းလူငယ်သင်တန်းမှ မမြတ်နန္ဒာထွေးနှင့် လေကြောင်းလူငယ်သင်တန်းမှ မနှင်းသလင်တို့က ကျေးဇူးတင်စကားပြန်လည်ပြောကြားကြသည်။

ရေကြောင်းနှင့် လေကြောင်းလူငယ်မောင်မယ်များသည် ဂုဏ်ပြုတွေ့ဆုံပွဲအခမ်းအနားသို့ မတက်ရောက်မီ ယေဘုယျသီရိမိမိအတွင်း ခင်းကျင်းပြသထားသော မြန်မာ့တပ်မတော်မှထုတ်လုပ်သည့် လက်နက်များ၊ တပ်မတော် (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) တွင် ဝတ်ဆင်အသုံးပြုနေသည့် ဝတ်စုံအမျိုးမျိုး၊ မြန်မာ့တပ်မတော်မှထုတ်လုပ်သည့် ဆက်သွယ်ရေးစက်ပစ္စည်းများ၊ တပ်မတော် (ရေ) မှ ထုတ်လုပ်သည့် ရေယာဉ်များ၏ ပုံစံငယ်များ၊ ရေတပ်ဆိုင်ရာ အသုံးအဆောင်



ရေကြောင်းနှင့် လေကြောင်းလူငယ်မောင်မယ်များ တပ်မတော်(ရေ)မှထုတ်လုပ်သည့် ရေယာဉ်များ၏ ပုံစံငယ်များကို ကြည့်ရှုလေ့လာကြစဉ်။

ပစ္စည်းများ၊ တပ်မတော်(လေ)တွင် အသုံးပြုနေသည့် လေယာဉ်နှင့် ရဟတ်ယာဉ်များ၏ပုံစံငယ်များ၊ လေယာဉ်များ၏ဝတ်စုံများနှင့် အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများ၊ Simulator ဖြင့် လေယာဉ်ပျံသန်းမှု သရုပ်ပြကွက်များကို စိတ်ဝင်စားစွာ လှည့်လည်ကြည့်ရှုလေ့လာကြရာ တာဝန်ရှိသူများက သိရှိလိုသည်များကို ရှင်းလင်းပြသကြသည်။

ယင်းနောက် ညနေပိုင်းတွင် ရေကြောင်းနှင့်လေကြောင်းလူငယ်မောင်မယ်များသည် နေပြည်တော်ရှိ စစ်သမိုင်းပြတိုက်သို့သွားရောက်၍ ခင်းကျင်းပြသထားသည့် တပ်မတော်(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ပြကွက်များကို ကြည့်ရှုလေ့လာကြရာ တာဝန်ရှိသူများက လိုက်လံရှင်းလင်းပြသခဲ့ကြကြောင်း တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၏ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်အရ သိရသည်။ သတင်းစဉ်

မိတ္ထီလာသစ်တောဦးစီးဌာန ပျိုးဥယျာဉ်အား ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအုန်းဝင်း ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

မိတ္ထီလာ မေ ၁၉

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မိတ္ထီလာမြို့နယ်သစ်တောဦးစီးဌာနက ဆောင်ရွက်ထားရှိသည့် ပေါက်ချောင်းရပ်ကွက်ရှိပျိုးဥယျာဉ်အား ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက သယံဇာတနှင့်သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး

ဦးအုန်းဝင်း လာရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးကြောင်း သိရသည်။ ရှေးဦးစွာ မိတ္ထီလာမြို့နယ်သစ်တောဦးစီးဌာန၏ ပျိုးဥယျာဉ်တွင် သစ်ပင်ပျိုးပင်များ ပျိုးထောင်စိုက်ပျိုးထားရှိမှုအခြေအနေများကို ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရာ မြို့နယ်သစ်တောဦးစီးဌာန

ဦးစိုးလွင်သူက ပျိုးထောင်စိုက်ပျိုးထားရှိမှုအခြေအနေများကို လိုက်လံရှင်းလင်းပြသသည်။ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက လူထုသို့ အခမဲ့ဖြန့်ဝေပေးမည့်သစ်ပင်ပျိုးပင်များကိုဖြန့်ဝေရာတွင် လူထုက အမှန်တကယ်တောင်းဆိုပြီး ဒေသနှင့်ကိုက်ညီသည့် သစ်ပင်ပျိုးပင်များ

နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာ

ခုံရုံးအဖွဲ့ဝင် ဦးခင်မောင်ချိုနှင့်အဖွဲ့ ရှာဖွေဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံမှ ပြန်လည်ရောက်ရှိ

ရန်ကုန် မေ ၁၉

နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံးအဖွဲ့ဝင် ဦးခင်မောင်ချိုနှင့်အဖွဲ့သည် ရှာဖွေဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာ တရားရုံးဥက္ကဋ္ဌနှင့် တရားရေးဝန်ကြီးတို့၏ ဖိတ်ကြားချက်အရ ရှာဖွေဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံတွင် မေ ၁၄ ရက်မှ ၁၇ ရက်ထိကျင်းပခဲ့သည့် “(၉) ကြိမ်မြောက် စိန့်ပီတာစဘတ် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ဥပဒေဇီရမ်” သို့ တက်ရောက်ခဲ့ပြီး ယမန်နေ့ ညနေ ၆ နာရီ ၄၅ မိနစ်တွင် ရှာဖွေဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံ စိန့်ပီတာစဘတ်မြို့မှ ရန်ကုန်မြို့သို့ လေကြောင်းခရီးဖြင့်ပြန်လည်ရောက်ရှိလာရာ နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံးနှင့် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ရှာဖွေဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံသံရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများက ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်တွင် ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။

သတင်းစဉ်



ချင်းတိုင်းရင်းသားစာပေသင်တန်းဆင်းပွဲ ကျင်းပ

မန္တလေး မေ ၁၉

ချင်းတိုင်းရင်းသားစာပေနှင့် ယဉ်ကျေးမှုကော်မတီက ကြီးမှူး၍ နွေရာသီချင်းတိုင်းရင်းသားစာပေ သင်တန်းဆင်းပွဲ အခမ်းအနားကို မေ ၁၈ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီက ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ် လမ်း ၆၀၊ ၂၉ လမ်းနှင့် လမ်း ၃၀ကြားရှိ သုံးပါးတစ်ဆူဇဝင်ဂေလီဘုရားကျောင်းခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားသို့ တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများရေးရာဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ မန္တလေးမြို့ရှိ တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုအဖွဲ့များ၊ ချင်းတိုင်းရင်းသားစာပေနှင့်ယဉ်ကျေးမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ ချင်းလူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ၊ သင်တန်းသားသင်တန်းသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ အခမ်းအနားတွင် ချင်းတိုင်းရင်းသားစာပေနှင့်ယဉ်ကျေးမှုကော်မတီ

နှင့် ချင်းလူမှုရေးအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာဝမ်လျန်းထန်က အဖွဲ့အမှာစကားပြောကြားပြီး တိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာဝန်ကြီးဌာန တိုင်းရင်းသားစာပေနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဦးစီးဌာနမှ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူးဒေါ်နန္ဒာအောင်က တိုင်းရင်းသားစာပေနှင့်ယဉ်ကျေးမှုများထိန်းသိမ်းရေးအတွက် ပံ့ပိုးကူညီဆောင်ရွက်ပေးနေမှုများကို ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး တာဝန်ရှိသူများက အငယ်တန်းနှင့် အကြီးတန်းသင်တန်းသားများအား သင်တန်းဆင်းလက်မှတ်များနှင့် ထူးချွန်ဆုများချီးမြှင့်သည်။ ထို့နောက် ချင်းတိုင်းရင်းသားစာပေနှင့်ယဉ်ကျေးမှုကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယရဲမှူးကြီး(ငြိမ်း) ဦးအင်ခန့်ခွဲလက် သင်တန်းဆရာဆရာမများအား ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာပေးအပ်ပြီး ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍သင်တန်းသားသင်တန်းသူများက တေးသီချင်းများဖြင့် ဖျော်ဖြေသည့်။ မန်း(ကိုယ်ပွား)



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာမျိုးသိမ်းကြီး ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်နှင့် ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်တို့မှ ကျောင်းအုပ်ဆရာ ဆရာမများနှင့်တွေ့ဆုံပွဲကျင်းပ

ရန်ကုန် မေ ၁၉

ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာမျိုးသိမ်းကြီးနှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရှိ ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်နှင့် ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်တို့မှ ကျောင်းအုပ်ဆရာ ဆရာမများနှင့်တွေ့ဆုံပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၈ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ် အမှတ်(၁)အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းရှိ စန္ဒီမာခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

မည်သည့်လက်ဆောင်ပစ္စည်းကိုမျှ လက်ခံခြင်းမပြုလုပ်ရန် အသိပေး

ရှေးဦးစွာ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာမျိုးသိမ်းကြီးက ကျောင်းအုပ်ဆရာသီတင်းပတ်ကို မေ ၂၅ ရက်မှစ၍ ကျောင်းစတင်ဖွင့်သည့် ဇွန် ၁ ရက်မှ မတ် ၃၁ ရက်အထိ ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သဖြင့် ဆရာ ဆရာမများအားလုံး၊ ကျောင်းအုပ်ကြီးများအားလုံးက မိဘအုပ်ထိန်းသူ ပြည်သူများ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များမှ ပညာရေး အရည်အသွေးကောင်းမွန်စေရေး ညီညွတ်ညွတ် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြသည့် အတွက် ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း၊ ကျောင်းအုပ်ဆရာတို့ မည်သည့်ခြားမှုမျှ မရှိဘဲ ကျောင်းအုပ်လက်ခံရမည်ဖြစ်ပြီး မည်သည့် ငွေကြေး၊ လက်ဆောင်ပစ္စည်းကိုမျှ လက်ခံခြင်းမပြုလုပ်ရန် အသိပေးပြောကြားလိုကြောင်း။

ပညာရေးအရည်အသွေးရှိပြီး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သည့်နိုင်ငံများကို ကြည့်ပါက စာမေးပွဲရမှတ်များများရရှိရန် သင်ယူခြင်းမဟုတ်ဘဲ သင်ယူပြီးရင်း တစ်သက်တာသင်ယူရန်အတွက် နက်နက်နဲနဲသင်ယူခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဆရာဖဟိုပြု သင်ကြားသင်ယူခြင်းမဟုတ်ဘဲ သင်ယူသူပဟိုပြုသင်ကြားသင်ယူခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ သို့ဖြစ်၍ စစ်ဆေးအကဲဖြတ်ခြင်းအတွက် စစ်ဆေးမှုများကို ဇူလိုင်/ဩဂုတ်တွင် တစ်ကြိမ်၊ နှစ်လယ်စာမေးပွဲကို အောက်တိုဘာလတွင် တစ်ကြိမ်၊ ဒီဇင်ဘာလတွင် စစ်ဆေးအကဲဖြတ်မှု တစ်ကြိမ်၊ နှစ်ဆုံးစာမေးပွဲကို ဖေဖော်ဝါရီလနှင့် မတ်လများတွင် ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ စတုတ္ထတန်း (Grade-5)၊ အဋ္ဌမတန်း (Grade-9)နှင့် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲများကို ပုံမှန်ဆောင်ရွက်ပြီး ကျန်အတန်းများကို မတ်လအကုန်တွင် စစ်ဆေးအကဲဖြတ်ခြင်းများ စီစဉ်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ကျောင်းသား ကျောင်းသူအားလုံးအတွက် အရည်အသွေးရှိသော ပညာရေးစနစ်ဖြင့် နိုင်ငံတကာနှင့် ယှဉ်ပြိုင်နိုင်စွမ်းရှိလာစေရန်အတွက်



ကျန်းမာကြံ့ခိုင်ပြီး တာဝန်ယူ တာဝန်ခံပူးပေါင်းဆောင်ရွက်တတ်ပြီး ဆန်းသစ်တီထွင်တတ်သည့် လူသားကောင်းများဖြစ်လာစေရေး အားလုံးကညီညီညွတ်ညွတ်ဖြင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြစေလိုကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် အခြေခံပညာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးကိုလေးဝင်းက အခြေခံပညာရေးဆိုင်ရာ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများနှင့် ပညာရေးမူဝါဒ လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ရှင်းလင်းဖြေကြား

ယင်းနောက် တွေ့ဆုံပွဲသို့တက်ရောက်လာကြသည့် ကျောင်းအုပ်ကြီးများက သိရှိလိုသည်များကို မေးမြန်းအကြံပြုဆွေးနွေးတင်ပြကြရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ပြန်လည်ရှင်းလင်းဖြေကြားကြသည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာမျိုးသိမ်းကြီးနှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် ညနေပိုင်းတွင် ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင် ဒဂုံမြို့သစ် (အရှေ့ပိုင်း)ရှိ အမှတ်(၁၈)အခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်းခွဲ (ရှမ်းတံကြီး)၌ ကျင်းပသည့် ပထမအကြိမ် နွေရာသီအင်္ဂလိပ်စာ၊ ကွန်ပျူတာသင်တန်းဆင်းပွဲနှင့် ကွန်ပျူတာပေးအပ်လှူဒါန်းပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်သည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် မေ ၁၈ ရက် နံနက် ၈ နာရီတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အလုံမြို့နယ် အမှတ်(၄) အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာမျိုးသိမ်းကြီးနှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရှိ ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင်နှင့် ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင်တို့မှ ကျောင်းအုပ်ဆရာ ဆရာမများနှင့်တွေ့ဆုံခဲ့သည်။

သတင်းစဉ်

တစ်နိုင်ငံလုံးရှိ မြို့ရွာနှင့် ကျေးလက်ဒေသနေပြည်သူများ ရေကောင်းရေသန့်ရရှိသုံးစွဲနိုင်ရေး အစီအစဉ်ကောင်းများ လျာထားဆောင်ရွက်



ရန်ကုန် မေ ၁၉

မြန်မာနိုင်ငံတွင် စစ်တမ်းများကောက်ယူချက်အရ တစ်နိုင်ငံလုံးလူဦးရေ ၅၄ သန်းကျော်အနက် ၃၄ ဒသမ ၅ ရာခိုင်နှုန်းသာ သန့်ရှင်းပြီး နည်းစနစ်ကျ သန့်စင်ထားသော ရေကောင်းရေသန့်ကို သုံးစွဲနေကြောင်း၊ နိုင်ငံ၏သန့်ရှင်းသောရေလိုအပ်ချက်သည် တစ်နိုင်ငံလုံးအတိုင်းအတာအနေဖြင့် မြင့်တက်လျက်ရှိနေကြောင်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်မောင်ထွန်းက ပြောသည်။ ရန်ကုန်မြို့ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ် ကန်ရိပ်သာလမ်းရှိ WYNDHAM GRAND YANGON HOTEL ၌ မေ ၁၆

ရက်ညှိက ကျင်းပသည့် Kobelco Supreme Water Engineering Co.,Ltd. ၏ ရေသန့်နှင့် ရေဆိုးသန့်စနစ် နည်းပညာဆိုင်ရာ ဖက်စပ်ကုမ္ပဏီဖိတ်ဆက်ပွဲ အခမ်းအနားတွင် လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌက ယင်းကဲ့သို့ ပြောကြားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ရှင်းလင်းပြောကြား

ဆက်လက်၍ ၎င်းက နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေဖြင့် ရေကောင်းရေသန့်ရရှိရေးကိစ္စများကို အလေးအနက်ထားပြီး ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပအဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နေပါကြောင်း၊ ရန်ကုန်မြို့တွင်း ရေကောင်းရေသန့်များ ဖြန့်ဖြူးနိုင်ရန် လုပ်ငန်းများအပြင် နိုင်ငံတော်အနေဖြင့်လည်း လာမည့် ၂၀၃၀ ပြည့်နှစ်တွင် တစ်နိုင်ငံ

လုံးရှိ ကျေးလက်ဒေသနေ ပြည်သူများ ရေကောင်းရေသန့် ရရှိသုံးစွဲနိုင်ရေး လျာထားဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် Supreme Group of Companies ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာစိန်မြင့်က Supreme Water Doctor Co.,Ltd. ၏ ရေသန့်နှင့် ရေဆိုးသန့်စနစ် ဆောင်ရွက်မှုများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဂျပန်နိုင်ငံသံရုံး စီးပွားရေးတာဝန်ခံနှင့် Kobelco Eco-Solutions ကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ရှိသူတို့က အမှာစကား ပြောကြားပြီး စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင် ဓာတ်ပုံရိုက်ကြသည်။

ယနေ့ကျင်းပသည့် အခမ်းအနားသို့ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်မောင်ထွန်း၊ လွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးလင်းနိုင်မြင့်၊ လျှပ်စစ်၊ စက်မှုလက်မှုနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီး ဒေါ်နီလာကျော်၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ဂျပန်သံရုံးနှင့် နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းများမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ရေနှင့်သက်ဆိုင်သည့် ပညာရှင်များနှင့် ဖိတ်ကြားထားသော ဧည့်သည်တော်များ တက်ရောက်ကြသည်။

ဖြည့်ဆည်းသွားမည်

အဆိုပါ Kobelco Supreme Water Engineering Co., Ltd. သည် ယနေ့ မြန်မာနိုင်ငံတွင် လိုအပ်နေသည့် မြို့ရွာများနှင့် စက်မှုဇုန်များတွင် ရေကောင်းရေသန့် ဖြန့်ဖြူးနိုင်ရေးလုပ်ငန်း၊ ရေဆိုးသန့်စင်ခြင်းလုပ်ငန်းများနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းခြင်း လုပ်ငန်းများအား ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးကို ဗဟိုပြုပြီး မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးတွင် နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ ဂျပန်နည်းပညာကို အသုံးပြု၍ သင့်တင့်သော ဈေးနှုန်းဖြင့် နိုင်ငံတော်၏ လိုအပ်ချက်ကို တစ်ဖက်တစ်လမ်းမှ ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မင်းသစ်(MNA)



ပေါင်မြို့မြေရေစနစ်မှူး ဒု-ရဲမှူး ထွန်းဇော်ဦးနှင့် နယ်ထိန်းတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် မေ ၁၈ ရက်တွင် ပေါင်မြို့နယ် ကျွဲခြံကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး၌ ဒေသခံပြည်သူများအား မှုခင်းအသိပညာပေးဟောပြောမှုများ ပြုလုပ်ခဲ့စဉ်။
ဝရဇိန်(ပေါင်)

“ပျော်ရွှင်ဆင်နွှဲ တိုင်းရင်းသားရိုးရာပွဲ” ရောင်စုံဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲ ဆုရရှိသူများစာရင်း ထုတ်ပြန်

နေပြည်တော် မေ ၁၉
ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနက တိုင်းရင်းသားတို့၏ ယဉ်ကျေးမှုဓလေ့ထုံးတမ်းများကို ဖော်ထုတ်ရန် ရည်ရွယ်၍ စီစဉ်ကျင်းပပြုလုပ်သည့် “ပျော်ရွှင်ဆင်နွှဲ တိုင်းရင်းသားရိုးရာပွဲ” ရောင်စုံဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲကို ဖိတ်ခေါ်ကျင်းပခဲ့သည်။ ပြိုင်ပွဲတွင် တိုင်းရင်းသားတို့၏ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုဓလေ့ထုံးတမ်းများကို ပေါ်လွင်ထင်ဟပ်စေသော ယဉ်ကျေးမှုပွဲတော်များ၊ တိုင်းရင်းသားအချင်းချင်း ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သော ပွဲတော်များကို ဖော်ညွှန်းရိုက်ကူးထားသည့် ဓာတ်ပုံများဖြင့် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်စေပြီး မြန်မာနိုင်ငံအနှံ့အပြားမှ ဓာတ်ပုံပညာရှင် ၂၀၆ ဦးက ပြိုင်ပွဲဝင်ဓာတ်ပုံ ၇၉ ပုံကို ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါပြိုင်ပွဲ၏ ဆုများစိစစ်အကဲဖြတ်ဆောင်ရွက်ခြင်းကို မေ ၁၉ ရက်တွင် ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ပထမဆု ဝဏ္ဏ (မန်းတက္ကသိုလ်)၊ ဒုတိယဆု သန်းနိုင်ဦး(ပြန်/ဆက်)၊ တတိယဆု ကျော်နိုင်လင်း(လရိပ်ပြာ) တို့က ရရှိခဲ့ကြသည်။ နှစ်သိမ့်ဆုများအဖြစ် ကျော်နိုင်လင်း(လရိပ်ပြာ) စိုင်းသူ (တောင်ကြီး)၊ သန်းနိုင်ဦး(ပြန်/ဆက်)၊ ခင်မောင်လွင်နှင့် ကိုမြင့်သန်း (ငွေကြယ်မင်း) တို့က အသီးသီးရရှိကြသည်။ ဆုရရှိသူများအား ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနက ဆုများထိုက်တန်စွာ ချီးမြှင့်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ဆုပေးပွဲကျင်းပမည့်ရက်အား ထပ်မံအသိပေး အကြောင်းကြားမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ သတင်းစဉ်

“ပျော်ရွှင်ဆင်နွှဲ တိုင်းရင်းသားရိုးရာပွဲ” ရောင်စုံဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲအကဲဖြတ်မှုနှင့် အတွေးအခေါ်သစ်များနှင့် အရေးအသားသစ်များ ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ဆွေးနွေးပွဲ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့် တက်ရောက်ကြည့်ရှုအားပေး

ရန်ကုန် မေ ၁၉

ရန်ကုန်မြို့၊ သိမ်ဖြူလမ်းရှိ ပုံနှိပ်ရေးနှင့် ထုတ်ဝေရေးဦးစီးဌာနခန်းမ၌ ပြုလုပ်သည့် “ပျော်ရွှင်ဆင်နွှဲ တိုင်းရင်းသားရိုးရာပွဲ” ပြိုင်ပွဲဝင်ရောင်စုံဓာတ်ပုံများ စိစစ်အကဲဖြတ်မှုကို ယနေ့ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့် ကြည့်ရှုအားပေးသည်။

ရှေးဦးစွာ ဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲ စိစစ်အကဲဖြတ်အဖွဲ့ဝင်များက ဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲ ကျင်းပရခြင်းရည်ရွယ်ချက်၊ ပြိုင်ပွဲကျင်းပမှုအစဉ်အလာနှင့် ဓာတ်ပုံများစိစစ်အကဲဖြတ်မှု၊ ဆုငွေနှုန်းထားတိုးမြှင့်နိုင်ရေးနှင့် ဆုချီးမြှင့်ခြင်းအခမ်းအနား ကျင်းပမည့်အခြေအနေတို့ကို ရှင်းလင်းတင်ပြကြရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက မြန်မာနိုင်ငံတွင် သိသာထင်ရှားစွာ ပြောင်းလဲတိုးတက်လာမှု အနေအထားများကို ဓာတ်ပုံပညာဖြင့် ဖော်ထုတ်ပြသနိုင်ရေး သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနများနှင့် ဆက်စပ်ဆောင်ရွက်ရန် ဆွေးနွေးမှာကြားသည်။

ရှင်းလင်းပြသ

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ပြိုင်ပွဲဝင်ဓာတ်ပုံများအနက် ပဏာမစိစစ်ရွေးချယ်ထားသော ဓာတ်ပုံ ၁၀၀ ကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုရာ ဓာတ်ပုံအကဲဖြတ်အဖွဲ့ဝင်များက လိုက်လံရှင်းလင်းပြသသည်။

အကဲဖြတ်အဖွဲ့ဝင် မြန်မာနိုင်ငံ ဓာတ်ပုံအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်ကျော်ဝင်းက “ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနက ဖိတ်ခေါ်ကျင်းပတဲ့ပြိုင်ပွဲပါ။ ပေးထားတဲ့ စည်းကမ်းချက်တွေ ရှိပါတယ်။ မည်သူမဆို ပြိုင်လိုရတယ်။ ဓာတ်ပုံတွေက ဆုရပြီးသားဓာတ်ပုံတွေ မဖြစ်ရဘူး။ အစ်ဂျစ်တယ်နည်းနဲ့ ပြုပြင်ထားတဲ့ပုံ မဖြစ်ရဘူး။ အဲဒါတွေပြီးရင် ဓာတ်ပုံပညာပြည့်ဝမှု၊ ခေါင်းစဉ်ကိုက်ညီမှု၊ တင်ပြပုံဆန်းသစ်မှု၊ ခေါင်းစဉ်ရသဘောသဘာဝကို ဆီလျော်အောင် ဆန်းသစ်နိုင်မှု စတဲ့အချက်တွေအပေါ်မှာ မူတည်ပြီး အမှတ်ပေးသွားတာပါ။ ဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲ သမားတွေသာမက မည်သူမဆို ရိုက်လာကြတဲ့အခါကျတော့ ပြိုင်ပွဲဝင် အရေအတွက်ကလည်း အများကြီးဖြစ်လာတယ်။ အခုဆိုရင် ၇၀၀ ကျော်၊ ၁၀၀၀ ကျော် စသည်ဖြင့် ပြိုင်ပွဲဝင် ဘယ်လောက်တိုးတက်လာတယ်ဆိုတဲ့ အရေအတွက်ကိုပြနေတာပါ။ အရည်အသွေးကတော့ ဝါသနာရှင်အဆင့်နဲ့ ကျွမ်းကျင်အဆင့်က နည်းနည်းကွာပါတယ်။

တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးအတွက် လှုပ်ပေး

“တိုင်းရင်းသားရိုးရာပွဲတော်တွေမှာ သွားရိုက်ရတယ်။ အခြေအနေအပေါ်မှာ မူတည်ပြီး ရိုက်ရတဲ့အခါကျတော့ တစ်ယောက်နဲ့တစ်ယောက် မကွာခြားဘူး။ ကွာတာကတော့ တင်ပြပုံနဲ့ ကိုယ်ရဲ့အတွေးအခေါ်အပေါ်မှာ ကွာသွားပါတယ်။ အကဲဖြတ်ခိုင်းအများစုက ဓာတ်ပုံပညာကောင်းတယ်။ တင်ပြပုံဆန်းတယ်။ အတွေးအခေါ် သူများထက်ဆန်းတယ်ဆိုရင် အမှတ်ပိုပေးပါတယ်။ ဓာတ်ပုံဝါသနာပါတယ်ဆိုရင် ဓာတ်ပုံများများကြည့်ပါ။ ဓာတ်ပုံများများရိုက်ပါ။ ဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲတွေ များများပြိုင်ပါ။ ပြိုင်ရင် ကိုယ်ဆုမရရင် ဆုရတဲ့ပုံ ကိုယ်နဲ့ ဘယ်လိုကွာသလဲ ပြန်သုံးသပ်ပါ” ဟု ပြောကြားသည်။

အကဲဖြတ်အဖွဲ့ဝင် ဦးမြင့်သိန်းဖေက “လွန်ခဲ့တဲ့ ၁၀ နှစ်လောက်ကစပြီး ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနက ဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲတွေ ကျင်းပပေးခဲ့တယ်။ ကျင်းပတဲ့အခါ မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ် ရှင်သန်ထက်မြက်စေရေး၊ တိုင်းရင်း



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့် “ပျော်ရွှင်ဆင်နွှဲ တိုင်းရင်းသားရိုးရာပွဲ” ပြိုင်ပွဲဝင်ဓာတ်ပုံများမှ ပဏာမစိစစ်ရွေးချယ်ထားသော ဓာတ်ပုံများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစဉ်။

သား စည်းလုံးညီညွတ်ရေး၊ များသောအားဖြင့် တစ်နှစ်ကို နှစ်ကြိမ်၊ လွတ်လပ်ရေးနေ့ ဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲရှိတယ်။ တိုင်းရင်းသားရိုးရာဓလေ့ ဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲဆိုပြီး ရှိတယ်။ ဒီလိုဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲတွေ ကျင်းပပေးခြင်းဖြင့် တိုင်းရင်းသားတွေရဲ့အမွေအနှစ်တွေ ထိန်းသိမ်းလိုရတယ်။ အများပြည်သူတွေလည်း တိုင်းရင်းသားတွေရဲ့ ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်တွေကို မြင်ရတယ်။ ဒီပြိုင်ပွဲမှာ မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းမှာရှိနေတဲ့ တိုင်းရင်းသားအားလုံးရဲ့ ဓလေ့၊ ထုံးစံ၊ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု၊ ပွဲတော်အစရှိသဖြင့် ယှဉ်ပြိုင်တာကို အကဲဖြတ်ပေးရတယ်။ အကဲဖြတ်ပေးတဲ့အခါမှာ ဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲခေါင်းစဉ်နဲ့ လိုက်လျောညီထွေပေးလေ့ရှိတယ်။ ဓာတ်ပုံပညာအရ ထူးချွန်တဲ့ပုံလေးတွေကို ရွေးပေးတဲ့သဘောပါ။ နောင်ကိုလည်း ပြည်နယ်/တိုင်းဒေသကြီးက ဓာတ်ပုံပညာရှင်တွေ ပြိုင်ကြစို့သင့်တဲ့ ပွဲလေးတစ်ပွဲဖြစ်ပါတယ်။ ဓာတ်ပုံပညာက တစ်ဖက်တစ်လမ်းက ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုကို ထိန်းတယ်။ ရိုးရာဓလေ့တွေကို ဖော်ကျူးတယ်။ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးအတွက် လှုပ်ပေးတယ်” ဟု ပြောသည်။

ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုဓလေ့များ ပေါ်လွင်စေရန်ရည်ရွယ်

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနသည် မြန်မာနိုင်ငံဓာတ်ပုံအသင်းနှင့်ပူးပေါင်းပြီး ဓာတ်ပုံလောက ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ပါဝင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ နှစ်တစ်နှစ်၏ နှစ်ဦးကာလတွင် လွတ်လပ်ရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ်ဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲကိုလည်း ကောင်း၊ နှစ်လယ်

ကာလတွင် မြန်မာနိုင်ငံ၏ပုံရိပ်ကို မြှင့်တင်နိုင်မည့် ခေါင်းစဉ်/ အကြောင်းအရာဖြင့် ဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲကိုလည်းကောင်း၊ နှစ်စဉ်နှစ်ကြိမ် ပုံမှန်ကျင်းပပေးလျက်ရှိသည်။

ယခုနှစ်လယ်ဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲကို “ပျော်ရွှင်ဆင်နွှဲ တိုင်းရင်းသားရိုးရာပွဲ” အမည်ဖြင့် တိုင်းရင်းသားအချင်းချင်း ချစ်ခင်ရင်းနှီးမှု ပိုမိုရရှိနိုင်ရန်အတွက် တိုင်းရင်းသားတို့၏ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု ဓလေ့ထုံးတမ်းများကို ပေါ်လွင်ထင်ဟပ်စေမည့် ပွဲတော်များကို ဖော်ကျူးပြသနိုင်ရန် ရည်ရွယ်ကျင်းပခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ဓာတ်ပုံပြိုင်ပွဲသို့ ပြိုင်ပွဲဝင် ဓာတ်ပုံဆရာ ၂၀၆ ဦးတို့က ပြိုင်ပွဲဝင်ဓာတ်ပုံ ၇၂၉ ပုံ ပေးပို့ယှဉ်ပြိုင်ကြရာ ပြိုင်ပွဲဝင်ဓာတ်ပုံများကို အကဲဖြတ်ပညာရှင်အဖွဲ့ဝင် ၁၀ ဦးဖြင့် ဖွဲ့စည်း၍ စိစစ်ရွေးချယ်ပြီး ယခုနှစ် ဇွန်လလယ်ခန့်တွင် ဆုချီးမြှင့်ခြင်း အခမ်းအနားကျင်းပနိုင်ရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာဆွေးနွေး

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ပုံနှိပ်ရေးနှင့် ထုတ်ဝေရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမတွင် မြန်မာ့ရေးရာ လေ့လာရေးအဖွဲ့က စီစဉ်ကျင်းပသည့် "New Ideas and New Writings" အတွေးအခေါ်သစ်များနှင့် အရေးအသားသစ်များ ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ဆွေးနွေးပွဲသို့ တက်ရောက်ပြီး ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ၊ စာပေနှင့် အနုပညာဆိုင်ရာဖိတ်ကြားထားသူများ၊ လူငယ်စာရေးဆရာများ၊ ကဗျာဆရာများနှင့်အတူ ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးခဲ့သည်။

သတင်းစဉ်

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဝန်ထမ်းအိမ်ရာများအား ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးအောင်လှထွန်း ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

နေပြည်တော် မေ ၁၉

ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးအောင်လှထွန်းသည် ယနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများ ကျန်းမာပျော်ရွှင်စွာ နေထိုင်နိုင်ရေးအတွက် အမှုထမ်း၊ အရာထမ်းများနေထိုင်ရာ ဝန်ထမ်းအိမ်ရာများအား လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ဒုတိယဝန်ကြီးသည် ကံကော်အိမ်ရာ၊ သဇင် (၁)၊ သဇင် (၃)၊ သဇင် (၆)၊ သပြေ (၃)၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးအိမ်ရာများ၊ ဧကတစ်ထောင်၊ ဘူးကွဲအိမ်ရာ (လူပျိုဆောင်)၊ ခရေအိမ်ရာနှင့် သပြေတောင် (လူပျိုအပျိုဆောင်) တို့သို့ သွားရောက်၍ အဆောက်အအုံများ ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေး၊ သန့်ရှင်းသယံဇာတများ ရေး မီး



မိလ္လာနှင့် ရေဆိုးနုတ်စနစ်များ ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး ဝန်ထမ်းမိသားစု ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ များ၏ တင်ပြချက်များအပေါ်ဖြေရှင်းသတင်းစဉ်

* ကျောစုံစု

စာရင်းကောက် လိုင်းအရှည်ကြီး မလျှောက်နိုင်ကြတာလည်းပါတယ်။ အဲဒီတော့ အကောင်ရေ တွေရှိမှုကနည်းသွားပြီး တွက်ချက်မှုဇယားထဲ ထည့်လိုက်တော့ စာရင်းလျော့သွားတဲ့သဘောပါ” ဟု ဘေးမဲ့တောဦးစီးအရာရှိ ဦးသိန်းလွင်က ပြောသည်။

နေထိုင်မှုပုံစံအပြောင်းအလဲများရှိ

၁၉၈၉ ခုနှစ်တွင် စတင်ကောက်ခံခဲ့သောစာရင်းအရ ရွှေသမင် ၃၉၄ ကောင်ရှိခဲ့ပြီး နှစ်စဉ်ကောင်ရေများ တိုးပွားလာခဲ့ရာ ၂၀၁၈ ခုနှစ်တွင် ၁၅၀၄ ကောင်ထိ မှတ်တမ်းတင်နိုင်ခဲ့ကြောင်း၊ ယခုနှစ်တွင် ရာသီဥတုနှင့် သောက်သုံးရေ အခက်အခဲများကြောင့် သမင်များ၏ နေထိုင်မှုပုံစံအပြောင်းအလဲများ ရှိခဲ့ပြီး တွက်ချက်မှု၌ သက်ရောက်မှုများဖြစ်ပေါ်ကြောင်း ရွှေစက်တော်တော်ရိုင်း တိရစ္ဆာန်ဘေးမဲ့တောရုံးမှ သိရသည်။

ရေဖြည့်ပေးနေ

ရွှေစက်တော် ဘေးမဲ့တောထဲ၌ မိုးရေစုရေကန် ကိုးကန်ရှိပြီး ရေကားဝင်ထွက်၍ရသည့် ရေပြာကန်၊ မုဆိုးကန်နှင့် ကျောက်ဖြူကန်များတွင် တပ်မတော် (ဝါစိုက်ခင်း)ဘောက်ဆာကားများ အကူအညီဖြင့် သမင်များအတွက် သောက်သုံးရေ ဖြည့်ပေးနေကြောင်း၊ စေတနာရှင်များထံမှ အလှူငွေကျပ် ၁၉ သိန်းခန့်ရထားပြီး နေ့စဉ်ရေကား သုံးစီးမှ ငါးစီးအထိ ရေဖြည့်ပေးနေကာ ယနေ့ထိ အကြိမ်ရေ ၄၀ ကျော် ရေဖြည့်တင်းပေးထားကြောင်း သိရသည်။

ဇေယျတု(မကွေး)

သက်ရှိလောက တည်မြဲစို့ သစ်ပင်စိုက်ပျိုး ထိန်းသိမ်းစို့

ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ တိုက်ပွဲရှောင်ပြည်သူများအတွက် မိုးမကျမီယာယီနေရာချထားပေးနိုင်ရေးညှိနှိုင်းဆွေးနွေး

စစ်တွေ မေ ၁၉

ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ တိုက်ပွဲရှောင်ပြည်သူများကို မိုးရာသီမတိုင်မီ လုံခြုံသောနေရာများတွင် ယာယီနေရာချထားပေးနိုင်ရေး လုပ်ငန်းညှိနှိုင်း အစည်းအဝေးကို ယနေ့မုန်းလွဲပိုင်းတွင် ရခိုင်ပြည်နယ် စစ်တွေမြို့ ရခိုင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ရုံးဝန်ထမ်းများက အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဝင်းမြတ်အေး၊ ရခိုင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးညီပု၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးစိုးအောင်၊ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင်ဝန်ကြီးများ၊ ဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာကိုကိုနိုင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

အစည်းအဝေးတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက နိုင်ငံတော်အစိုးရက ပြည်သူများအတွက် သာတူညီမျှစွာရရှိရေးနှင့် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများ လိုအပ်ချက်များကို ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ခြင်းများကို တာဝန်ယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ သာတူညီမျှ စံစားရရှိရေးဆောင်ရွက်ရာတွင် လိုအပ်ချက်များသော နေရာများကို ဦးစားပေးဆောင်ရွက်နေကြောင်း၊ ရခိုင်ပြည်နယ်သည် လိုအပ်ချက်များသည်အတွက် ဦးစားပေးအစီအစဉ်များဖြင့် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ ရခိုင်ပြည်နယ်အစိုးရဆောင်ရွက်ရာတွင် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် လူမှုစီးပွားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးသည် နိုင်ငံတော်အစိုးရက ရခိုင်ပြည်နယ်အတွက် အလေးထားသည့်အချက် နှစ်ချက်ဖြစ်ကြောင်း၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးကို သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနများ၊ ကော်မတီများ၊ အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပြည်သူများက ပိုင်းဝန်းဆောင်ရွက်နေကြောင်း၊ လူမှုစီးပွားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း လူသားချင်းစာနာမှုအကူအညီအထောက်အပံ့ပေးရေး၊ ပြန်လည်နေရာချထားရေး၊ ဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံကိန်း (Union Enterprise for Humanitarian Assistance, Resettlement and Development in Rakhine-UEHRD) ဆက်စပ်ဝန်ကြီးဌာနများ၊ လူမှုအဖွဲ့အစည်းများ၊ အစိုးရမဟုတ်သော ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပအဖွဲ့အစည်းများ၊ ပုဂ္ဂလိကစီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များနှင့် ပြည်သူများအားလုံးက ရခိုင်ပြည်နယ်အတွက် ဦးစားပေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း။

မိမိတို့ဝန်ကြီးဌာနသည် ဘေးဒုက္ခရောက်နေသော ပြည်သူများအတွက် လိုအပ်ချက်များကို စီမံဆောင်ရွက်ရန် တာဝန်ယူရသည့် အစိုးရဌာနဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် လတ်တလောဖြစ်ပွားခဲ့သော တိုက်ပွဲများကြောင့် မိမိတို့နေအိမ်များကို စွန့်ခွာတိမ်းရှောင်နေရသော ပြည်သူများ၏ ဒုက္ခများကိုဖြည့်ဆည်းပေးရန် ရောက်ရှိလာခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ လတ်တလော အခြေအနေတွင် လေးကြိမ်မြောက်ရှိပြီဖြစ်ပါကြောင်း၊ ပထမသုံးကြိမ်တွင် ဘေးဒုက္ခရောက်နေသော ပြည်သူများ လတ်တလောစားဝတ်နေရေး အဆင်ပြေ



စေရန် ဆန်ရိက္ခာ၊ အဝတ်အထည်၊ အိမ်ထောင်စုသုံးပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း၊ ထို့ပြင် မိမိတို့ထံတော်မပါသောလည်း ရခိုင်ပြည်နယ်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး အထောက်အကူပြုကော်မတီမှတစ်ဆင့် နှစ်ကြိမ်ထောက်ပံ့မှုများပြုလုပ်ခဲ့ပြီး စုစုပေါင်း ငွေကျပ်သိန်းပေါင်း ၉၂၇၉ ကျော်ရှိပြီဖြစ်ကြောင်း၊ ယခုတစ်ကြိမ်ရောက်ရှိခြင်းသည် တိုက်ပွဲရှောင်ပြည်သူများအတွက် မိုးမကျမီယာယီနေရာချထားပေးနိုင်ရေးဖြစ်ကြောင်း၊ အစိုးရအနေဖြင့် ရေရှည်တွင် ရခိုင်ပြည်နယ်တစ်ခုလုံး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ ရေရှည်ပိုင်ပိုင်ကင်းစင်ရေး၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးကို ဆောင်ရွက်နေသကဲ့သို့ လတ်တလော ရခိုင်ပြည်သူများ၏ ဘေးဒုက္ခများကို အမြန်ဆုံးမိုးမကျမီအချိန်မီ ဒုက္ခများမှ ကင်းဝေးစေရေး ယာယီနေရာချထားရေးကို တာဝန်ယူဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ရာ သက်ဆိုင်ရာ ဌာနဆိုင်ရာများ၊ လူမှုအဖွဲ့အစည်းများ၊ ပြည်သူများက ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးကြရန်လိုအပ်ကြောင်း တိုက်တွန်းပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးညီပုက နေရပ်စွန့်ခွာပြည်သူများ

အတွက် လိုအပ်ချက်များကို ပြည့်စုံအောင် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ မိုးရာသီမတိုင်မီ ယာယီနေထိုင်နိုင်ရေးအတွက် အဓိကဆောင်ရွက်ပေးရန်ဖြစ်ကြောင်း၊ သက်ဆိုင်ရာဌာနအလိုက် တာဝန်ယူ တာဝန်ခံ၍ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားကြရန်လိုအပ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် ရခိုင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ ညွှန်ကြားရေးမှူးက တိုက်ပွဲရှောင်ပြည်သူများ ယာယီနေထိုင်မှုအခြေအနေနှင့်ပတ်သက်၍ တင်ပြဆွေးနွေးပြီး ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးစိုးအောင်၊ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင် ဝန်ကြီးများနှင့် သက်ဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများက ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်တို့က ဖြည့်စွက်ဆွေးနွေးသည်။ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ စစ်တွေမြို့အမျိုးသားကျောင်းတိုက် ဆရာတော်အား ဖူးမြော်ကြည့်ညှိပြီး ရသေ့တောင်နှင့် ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်များမှ တိုက်ပွဲရှောင်ပြည်သူများနှင့်တွေ့ဆုံကာ အားပေးစကားပြောကြားသည်။ (အပေါ်ပုံ) သတင်းစဉ်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရင်ခွင်မဲ့ကလေးငယ်များ လျှော့ချရေးနှင့် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးအသင်းများ တွေ့ဆုံဆွေးနွေး



ရုပ်ရှင်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးစင်တာအတွက် အထောက်အကူပစ္စည်းများနှင့် ရုပ်ရှင်ရိုက်ကူးရေးသုံးပစ္စည်းများ လှူဒါန်းပွဲကျင်းပ

ရန်ကုန် မေ ၁၉
ရုပ်ရှင်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးစင်တာတွင် အသုံးပြုရန်အတွက် အထောက်အကူပစ္စည်းများနှင့် ရုပ်ရှင်ရိုက်ကူးရေးသုံးပစ္စည်းများ ပေးအပ်လှူဒါန်းပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီက ရန်ကုန်မြို့ ဗဟန်းမြို့နယ် ရွှေတောင်ကြားလမ်း ရုပ်ရှင်အနုပညာရပ်ဝန်းရှိ ရုပ်ရှင်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးစင်တာ၌ ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားတွင် ကိုရီးယားနိုင်ငံ FORMER MWTW မှ Chief Director ဦးအောင်တင်ထွန်းက သင်ထောက်ကူပစ္စည်းအဖြစ် Laptop ငါးလုံးကို လည်းကောင်း၊ မြတ်ပန်းတော်ဝင်ရုပ်ရှင်နှင့် ဗီဒီယိုထုတ်လုပ်

ရေးက ရုပ်ရှင်ဇာတ်ဝင်ခန်းသုံးပစ္စည်းများကို လည်းကောင်း၊ မြဇော်ဖလင်က အဖြူအမည်း ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားများဖြစ်သော “ဂျပ” ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားနှင့် “ပိုင်းကြီးပတ်ပတ် ဒူဝေဝေ” ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကားတို့ကိုလည်းကောင်း ပေးအပ်လှူဒါန်းကြရာ ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးရဲနိုင်က လက်ခံရယူပြီး ဂုဏ်ပြုတမ်းလွှာ ပြန်လည်ပေးအပ်သည်။ (ယာပုံ) အဆိုပါ ရုပ်ရှင်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးစင်တာ (Film Development Centre-FDC) ကို ၂၀၁၈ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၂၁ ရက်က ရန်ကုန်မြို့ ဗဟန်းမြို့နယ် အမှတ် ၅၀ ရွှေတောင်ကြား

လမ်းရှိ ရုပ်ရှင်အနုပညာရပ်ဝန်းအတွင်း စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ရာ ယခုအခါ ရုပ်ရှင်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆိုင်ရာ သင်တန်းဖွင့်လှစ်မှုများ ဆွေးနွေးပွဲကျင်းပမှုများ အပတ်စဉ်ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။ ယင်းနေရာတွင် ပြုလုပ်သည့် သင်တန်းများအတွက် လိုအပ်သော သင်ထောက်ကူပစ္စည်းများ၊ စာကြည့်တိုက်အတွက် စာအုပ်၊ စာပေနှင့် CD များ၊ ရုပ်ရှင်ပြတိုက်ဖွင့်လှစ်နိုင်ရန်အတွက် ဖလင်များနှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများအပြင် ၎င်းတွင် ပြင်ဆင်မွမ်းမံဖွင့်လှစ်ထားသည့် စတူဒီယိုများအတွက် အသုံးပြုရန် ရုပ်ရှင်ရိုက်ကူးရေး အသုံးအဆောင်များနှင့် အထောက်အကူပစ္စည်းများကိုလည်း



ဆက်သွယ်လှူဒါန်းမှုများ ပြုလုပ်လျက်ရှိ လက်ခံရယူပြီး စနစ်တကျစီစဉ်ဆောင်ရွက်ကြရာ တာဝန်ရှိသူများက စာရင်းသွင်း ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

အမှတ်တံဆိပ်များအကြောင်းနှင့် လိုင်မူနှင့် မျိုးဆက်ပွားကျန်းမာရေး အသိပညာပေး အစီအစဉ်နှင့် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးကဏ္ဍများကို ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး ရှေ့ဆက်ဆောင်ရွက်မည့် ကိစ္စရပ်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ မြန်မာနိုင်ငံ ရင်ခွင်မဲ့ကလေးများ လျှော့ချရေးနှင့် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးအသင်း(ဗဟို) ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့ဝင် ဒေါ်မေအုံးညွန့်ဝေက အသင်းဝင်များလက်ခံရေး၊ အသင်းဝင်များ၏ တာဝန်နှင့် ရပိုင်ခွင့်များအကြောင်းများကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ ထို့နောက် တက်ရောက်လာသူများ၏ မေးမြန်းမှုများကို တာဝန်ရှိသူများက ပြန်လည်ဖြေကြားပြီး မြန်မာနိုင်ငံ ရင်ခွင်မဲ့ကလေးများ လျှော့ချရေးနှင့် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးအသင်း(ဗဟို) ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်မေယဉ်ထွန်းက နိဂုံးချုပ်အမှာစကားပြောကြားကာ အခမ်းအနားကို ရုပ်သိမ်းလိုက်သည်။ သန့်စင်ဝင်း

မန်စီးစီးအသင်းခေါင်းဆောင် ကွန်ပနီ အန်ဒါလက်ချ်နှင့် သုံးနှစ်သက်တမ်းရှိစာချုပ်ချုပ်ဆို

မန်စီးစီးအသင်းခေါင်းဆောင် ကွန်ပနီသည် အီတလီဟက်ဒီတွင် ကစားသမားဘဝ ၁၁ နှစ်ကြာဖြစ်သန်း ခဲ့ပြီးနောက် မန်စီးစီးအသင်းနှင့် လမ်းခွဲကာ ဘယ်လ်ဂျီယံ ကလပ် အန်ဒါလက်ချ်အသင်းနှင့် သုံးနှစ်သက်တမ်းရှိ စာချုပ်တစ်ရပ်ချုပ်ဆိုလိုက်ပြီဖြစ်သည်။
အသက် ၃၃ နှစ်အရွယ်ရှိ နောက်တန်းကစားသမား ကွန်ပနီသည် မန်စီးစီးအသင်းနှင့်အတူ အသင်းခေါင်းဆောင်ဘဝဖြင့် ရှစ်နှစ်ကြာဖြတ်သန်းခဲ့သူဖြစ်ပြီး ပရီမီယာလိဂ်ဖလားလေးကြိမ်၊ အက်ဖ်အေဖလားနှစ်ကြိမ်နှင့် လိဂ်ဖလားလေးကြိမ်အထိ ရယူဆွတ်ခူးပေးနိုင်ခဲ့သူဖြစ်သည်။ မန်စီးစီးအသင်းသည် စနေနေ့ညပိုင်းက ဝက်ဖိုဒ် အသင်းနှင့် ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့သည့် အက်ဖ်အေဖလား ပွဲစဉ်တွင် အနိုင်ရရှိခဲ့ပြီးနောက် အက်ဖ်အေဖလား ချန်ပီယံအဖြစ် အောင်ပွဲခံနိုင်ခဲ့သည့်အပြင် ယခုနှစ် ဘောလုံးရာသီတွင် ပရီမီယာလိဂ်ဖလား၊ အီးအက်ဖ်အယ်လ်ဖလားနှင့် အက်ဖ်အေဖလားတို့ကို ရယူဆွတ်ခူးနိုင်ခဲ့သည်။

မန်စီးစီးအသင်းက အက်ဖ်အေဖလားရယူနိုင်ခဲ့သည့် ဝက်ဖိုဒ်အသင်းနှင့် ပွဲစဉ်သည် မန်စီးစီးအသင်းခေါင်းဆောင် ကွန်ပနီအတွက် နောက်ဆုံးပွဲစဉ်ဖြစ်ခဲ့ပြီး မန်စီးစီးအသင်းသို့ ၂၀၀၈ ခုနှစ်က ဟမ်းဘတ်အသင်းမှ ပြောင်းရွှေ့လာခဲ့ကာ သုံးနှစ်အကြာတွင် အသင်းခေါင်းဆောင်အဖြစ် တာဝန်ယူခဲ့ရခြင်းဖြစ်သည်။
မန်စီးစီးအသင်းခေါင်းဆောင် ကွန်ပနီသည် ကစားသမားဘဝကို အန်ဒါလက်ချ်အသင်းနှင့် အတူစတင်ခဲ့ပြီး ၂၀၀၃ မှ ၂၀၀၆ အထိ ၇၃ ပွဲကစားကာ ဟမ်းဘတ်အသင်းသို့ ပြောင်းရွှေ့ခဲ့သူဖြစ်သည်။ ဟမ်းဘတ်အသင်းတွင် ၂၉ ပွဲကစားပေးခဲ့ပြီး ၂၀၀၈ မှ ၂၀၁၉ အထိ မန်စီးစီးအသင်းနှင့်အတူ ၂၆၅ ပွဲပါဝင်ကစားပေးခဲ့သူဖြစ်သည်။ မန်စီးစီးအသင်းနှင့်အတူ ယင်းသို့ပါဝင်ကစားခဲ့ရာတွင် သွင်းဂိုး ၁၈ ဂိုးအထိသွင်းယူပေးနိုင်ခဲ့သူဖြစ်ပြီး လက်ရှိတွင် ကစားသမားဘဝစဉ်အတွက် အန်ဒါလက်ချ်အသင်းသို့ ပြန်လည် ပြောင်းရွှေ့ခြင်းဖြစ်သည်။



အီတလီစီးရီးအေတစ်နှစ်တာအကောင်းဆုံးဆု စီရိုနယ်လီဒို ဆွတ်ခူး အသင်းနည်းပြ အယ်လီဂရီ ဂျူပင်တပ်မှ ထွက်ခွာမည်

ဂျူပင်တပ်အသင်းတိုက်စစ်မှူး စီရိုနယ်လီဒိုသည် ယခုနှစ်ဘောလုံးရာသီ၏ အီတလီစီးရီးအေတစ်နှစ်တာ အကောင်းဆုံးကစားသမားဆုကို ဆွတ်ခူးနိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်သည်။
စီရိုနယ်လီဒိုသည် ယခုရရှိခဲ့သည့် အီတလီစီးရီးအေ တစ်နှစ်တာအကောင်းဆုံးကစားသမားဆုကို အတ္တလန္တာ အသင်းနှင့် ကစားမည့် အီတလီစီးရီးအေပွဲစဉ်မတိုင်မီ ရရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။
တိုက်စစ်မှူး စီရိုနယ်လီဒိုသည် ယခုနှစ်ဘောလုံးရာသီတွင် ဂျူပင်တပ်အသင်းနှင့်အတူ အီတလီစီးရီးအေ ပွဲစဉ် ၃၀ အထိပါဝင်ကစားပေးခဲ့ရာတွင် သွင်းဂိုး ၂၀ ဂိုးအထိ သွင်းယူပေးနိုင်ခဲ့ပြီး ရှစ်ဂိုးအထိ ဂိုးဖန်တီးပေးနိုင်ခဲ့သူ ဖြစ်သည်။ ထို့ပြင် ပေါ့တူရီကြယ်ပွင့် စီရိုနယ်လီဒိုသည် ချန်ပီယံလိဂ်ပြိုင်ပွဲတွင် ခြောက်ဂိုးနှင့် စူပါကိုပါအီတာလီယာပြိုင်ပွဲတွင် တစ်ဂိုး အသီးသီးသွင်းယူပေးနိုင်ခဲ့သူလည်းဖြစ်သည်။
ယခုကဲ့သို့ အီတလီစီးရီးအေတွင် တစ်နှစ်တာ အကောင်းဆုံးကစားသမားဆုကို ဆွတ်ခူးနိုင်ခဲ့ခြင်းကြောင့်

ဥရောပ၏ ထိပ်တန်းအဆင့်လိဂ်များဖြစ်သည့် အင်္ဂလန် ပရီမီယာလိဂ်၊ စပိန်လာလီဂါနှင့် အီတလီစီးရီးအေတို့တွင် တစ်နှစ်တာအကောင်းဆုံးဆုဆွတ်ခူးနိုင်ခဲ့သည့် ပထမဆုံး ကစားသမားလည်းဖြစ်လာခဲ့သည်။
ဂျူပင်တပ်အသင်းနည်းပြ အယ်လီဂရီသည် ၂၀၁၄ ခုနှစ်က ဂျူပင်တပ်အသင်းသို့ ပြောင်းရွှေ့လာခဲ့ပြီးနောက် အသင်းနှင့်အတူ အီတလီစီးရီးအေဖလားကို နှစ်စဉ်ဆွတ်ခူးပေးနိုင်ခဲ့သူဖြစ်ပြီး ကိုပါအီတာလီယာဖလားလေးကြိမ်နှင့် စူပါကိုပါအီတာလီယာဖလားနှစ်ကြိမ်အထိ ရယူဆွတ်ခူးပေးနိုင်ခဲ့သည့်နည်းပြတစ်ဦးဖြစ်သည်။
ယင်းသို့ ဂျူပင်တပ်အသင်းနှင့်အတူ အောင်မြင်မှုအသီးသီးရယူနိုင်ခဲ့သော်လည်း နည်းပြ အယ်လီဂရီအနေဖြင့် ယခုနှစ်ဘောလုံးရာသီကုန်တွင် အသင်းမှ ထွက်ခွာတော့မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ငွေကြယ် - ရေးသားသည်



ဝိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းခိုင်းမှ

ဒုတိယအဆင့်တွင် ပြိုင်ဘက်များကို ဂိုးပြတ်အနိုင်ယူပြီး တက်ရောက်လာသည့် ရှမ်းယူနိုက်တက်နှင့် ဟံသာဝတီအသင်းသည် ယခုပွဲတွင် လူစုံထုတ်ခဲ့ပြီး ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်းသည် ရာသီဝက်အပြောင်းအရွှေ့ကာလတွင် အသစ်ခေါ်ယူထားသည့် နိုင်ငံခြားသားကစားသမားများဖြစ်သော နောက်ခံလူ ဝီလျံ၊ ကွင်းလယ်ကစားသမား မက်ဆီမင်၊ တိုက်စစ်မှူး အီမန်နျူရယ်တို့ကို ပွဲထွက်လူစာရင်းတွင် အသုံးပြုခဲ့သည်။ ပွဲအစတွင် ဟံသာဝတီအသင်း ကစားပုံပိုကောင်းခဲ့ပြီး ပွဲအစ လေးမိနစ်တွင် ဦးဆောင်ဂိုးရခဲ့ကာ ကွင်းလယ်ကစားသမား ရန်နိုင်အောင်က အဝေးမှကန်သွင်းခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။
ဂိုးရပြီးနောက်ပိုင်းတွင် ဟံသာဝတီအသင်းက ထိန်းကစားခဲ့၍ ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်း ပြန်လည်အားပေးနိုင်ခဲ့သည်။ သို့သော် နိုင်ငံခြားသားကစားသမားများနှင့် ပြည်တွင်းကစားသမားများ အတွဲအဖက်မမိ၍ ရှမ်းတိုက်စစ်မှာ ထိရောက်မှုမရှိဘဲ ပထမပိုင်းတွင် တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် ရှုံးနိမ့်နေသည်။ ဒုတိယပိုင်းအစတွင် ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်းက ဇင်မင်းထွန်းအစား ဆွမ်မလန်ကိုထည့်ကာ တိုက်စစ်မြှင့်ခဲ့ပြီး ၅၃ မိနစ်တွင် ဆွမ်မလန်က ချေပဂိုးပြန်သွင်းခဲ့သည်။ ယင်းနောက်ပိုင်းတွင် ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်းက ပိုမိုကစားနိုင်ခဲ့ပြီး ဟံသာဝတီအသင်းအနေဖြင့် ဂိုးထပ်ရရန် ရှမ်းကန်ခဲ့ရသည်။ ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်းအတွက် အနိုင်ဂိုးကို ၉၀+၃ မိနစ်တွင် ကွင်းလယ်လူ မက်ဆီမင်က ထောင့်ကန်ဘောမှ ခေါင်းတိုက်ပြီး သွင်းယူခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

သုဝဏ္ဏကွင်း၌ ကျင်းပသည့်ပွဲတွင် ရခိုင်အသင်းက မကွေးအသင်းကို လေးဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရခဲ့သည်။ ရခိုင်အသင်းသည် ပထမပိုင်းတွင် တစ်ဂိုးဖြင့်ရှုံးနေသော်လည်း ဒုတိယပိုင်းတွင် လေးဂိုးပြန်သွင်းပြီး ဂိုးပြတ်အနိုင်ရခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ၄၃ မိနစ်တွင် စိုးလွင်လွင်က မကွေးအသင်းအတွက် ဂိုးစတင်သွင်းသော်လည်း ၅၄ မိနစ်တွင် စိုးမြတ်သူက ကိုယ့်ဂိုးကိုယ်သွင်းမိခဲ့၍ ရခိုင်အသင်း ချေပဂိုးပြန်ရခဲ့သည်။ သရေကျပြီးနောက်ပိုင်းတွင် ရခိုင်အသင်းက စားပွဲပိုကောင်းလာပြီး အနိုင်ဂိုးများကို ၆၃ မိနစ်တွင် ဆင်မြူရယ်၊ ၆၇ မိနစ်တွင် ဇော်သိန်းဝင်း၊ ၈၄ မိနစ်တွင် ဇော်ဇော်နိုင်တို့က သွင်းယူခဲ့သည်။ ဆီမီးဖိုင်နယ်တွင် ရှမ်းယူနိုက်တက်နှင့် ရခိုင်အသင်းတွေ့ဆုံနေပြီး နှစ်ကျော့စနစ်ဖြင့် ကျင်းပမည်ဖြစ်ကာ ပထမအကျော့ကို မေ ၂၅ ရက်တွင် ရှမ်းယူနိုက်တက်၏ အိမ်ကွင်းဖြစ်သော တောင်ကြီးကွင်း၊ ဒုတိယအကျော့ကို ဇွန် ၁ ရက်တွင် ရခိုင်အသင်း၏ အိမ်ကွင်းဖြစ်သော ဝေသာလီကွင်း၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။
ကွာတားဖိုင်နယ် (ဒုတိယနေ့) ကို မေ ၂၀ ရက်တွင် ဆက်လက်ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး အောင်ဆန်းကွင်း၌ ရတနာပုံအသင်းနှင့် စစ်ကိုင်းအသင်း၊ သုဝဏ္ဏကွင်း၌ Southern အသင်းနှင့် ရန်ကုန်အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။
သတင်း-ရှင်းထက်ဇော်
ဓာတ်ပုံ-စိုးညွန့်

*** အာဆီယံမှ**
နောက်ဆုံးဖွဲ့စည်းခဲ့သည့် အိုလံပစ်ဒုတိယအဆင့်ခြေစစ်ပွဲ ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့သည့်အသင်းကို အခြေခံဖွဲ့စည်းမည်ဖြစ်ပြီး လက်ရှိကျင်းပနေသည့် အမျိုးသမီးလိဂ်ပြိုင်ပွဲတွင် ခြေစွမ်းပြနေသည့် ကစားသမားများဖြင့် ပေါင်းစပ်မည်ဖြစ်သည်။
မြန်မာအသင်းယှဉ်ပြိုင်မည့် ၂၀၁၉ အာဆီယံအမျိုးသမီးပြိုင်ပွဲကို သြဂုတ် ၁၅ ရက်မှ ၂၇ ရက်အထိ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး အုပ်စု (က) တွင် ထိုင်း၊ မလေးရှား၊ ဖိလစ်ပိုင်၊ စင်ကာပူ၊ တီမော၊ အုပ်စု (ခ) တွင် မြန်မာ၊ ဗီယက်နမ်၊ ကမ္ဘောဒီးယား၊ အင်ဒိုနီးရှားအသင်းတို့ ပါဝင်နေသည်။ မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်းသည် ယင်းပြိုင်ပွဲပြီးပါက နိုဝင်ဘာနောက်ဆုံးပတ်တွင် ကျင်းပမည့် အကြိမ် (၃၀) မြောက် ဆီးဂိမ်းပြိုင်ပွဲ၊ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် ဇန်နဝါရီလ သို့မဟုတ် ဖေဖော်ဝါရီတွင် ၂၀၂၀ အိုလံပစ်အမျိုးသမီးဘောလုံး တတိယအဆင့်ခြေစစ်ပွဲတို့ ယှဉ်ပြိုင်ရမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်းသည် ယခုနှစ်ဆန်းပိုင်းတွင် ပြိုင်ပွဲနှစ်ခုယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ပြီး ဖေဖော်ဝါရီလက ကစားသည့် အိန္ဒိယဖိတ်ခေါ်ပြိုင်ပွဲတွင် ချန်ပီယံဆုရပြီး ဧပြီလတွင်ကစားသည့် အိုလံပစ်ခြေစစ်ပွဲတွင် ဒုတိယအဆင့် အောင်မြင်ပြီး တတိယအဆင့်သို့ တက်ရောက်ခဲ့သည်။
ရှင်းထက်ဇော်



ဘဏ်လွှဲငွေ၊ အာမခံလွှဲငွေများနှင့် ကုမ္ပဏီကြီးများအတွက်

- ငွေစုစာအုပ်များ
- ချက်လက်မှတ်များ / ချက်စာအုပ်များ
- ငွေသွင်း / ငွေထုတ်ကဒ်များ
- ကျောင်း/သင်တန်း တွဲလက်မှတ်များ
- ရွှေနှင့်အဖိုးတန်ရတနာ ဘောက်ချာများ
- Logo ပါ ATM စက္ကူလိပ်များ
- လုပ်ငန်းသုံး စာရွက်စာတမ်းများ
- Carbonless ဘောက်ချာများ

- Saving
- Call
- Fixed Deposit Passbooks
- All type of Cheques
- Certificates
- Credit / Debit Cards
- MPU
- JCB
- VISA
- Master
- Contactless Cards
- Member Card
- Pin Mailer
- Gift Vouchers
- Banking Forms
- Business Forms
- ATM Rolls
- POS Rolls
- Thermal Roll with Printing

Myanmar DECO-TBSP Special Products Co., Ltd.
Hlaing Tharyar Industrial Zone (3), Yangon, Myanmar info@decotbsp.com 09 4578 97700, 09 7888 50503, 09 4296 13319

အိန္ဒိယနိုင်ငံ ရွေးကောက်ပွဲနောက်ဆုံးအဆင့် ဆန္ဒမဲပေးမှု ဆက်လက်ကျင်းပ

နယူးဒေလီ မေ ၁၉
အိန္ဒိယနိုင်ငံရွေးကောက်ပွဲ၏ နောက်ဆုံးအဆင့် ဆန္ဒမဲပေးမှုကို ယနေ့ ဆက်လက်ကျင်းပခဲ့ရာ မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူများက သက်ဆိုင်ရာ မဲရုံများသို့ အသီးသီးသွားရောက်ကာ ဆန္ဒမဲပေးခဲ့ကြောင်း ယနေ့သတင်းများအရ သိရသည်။

နိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးတွင် မဲဆန္ဒနယ် ၅၄၃ ခုခန့် ထားရှိပြီး ဆန္ဒမဲပေးမှုကို အဆင့်ဆင့်ဆင်ဖြင့် ကျင်းပခဲ့သည်။

ဝန်ကြီးချုပ် မိုဒီ၏အတိုက်အခံ ကွန်ဂရက်စ်ပါတီမှ ရာဟူးဂန္ဒီက ဝန်ကြီးချုပ်မိုဒီသည် နိုင်ငံအတွင်း လူငယ်များအတွက် အလုပ်အကိုင်ဖန်တီးပေးမည်ဟု ကတိပြုခဲ့သော်လည်း လက်ရှိအချိန်တွင် အလုပ်လက်ခံပြည်သူများ ပေါများလှကြောင်း ထောက်ပြပြောဆိုခဲ့သည်။

အိန္ဒိယနိုင်ငံ၏ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် ကြိုးပမ်းအားထုတ်ခဲ့သည့်အပြင် အိန္ဒိယနိုင်ငံအား နိုင်ငံတကာအသိုက်အဝန်းတွင် ပိုမိုဝင်ဆံ့နိုင်စေရန် ကြိုးစားခဲ့သည့် ဝန်ကြီးချုပ်မိုဒီ၏ ဘီဂျေပီပါတီသည် ထောက်ခံမဲအများစုကို ရရှိပြီး အာဏာသက်တမ်း ဆက်လက်တည်မြဲလျက်ရှိမလားဆိုသည်ကိုမူ ဆက်လက်စောင့်ကြည့်ရမည်ဖြစ်သည်။

ဆန္ဒမဲများကို မေ ၂၃ ရက်တွင် စတင်ရေတွက်မည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **အေအက်ဖ်ပီ**

အာဏာကို ပြောင်းလဲအုပ်ချုပ်ရန် လိုလားကြောင်းနှင့် သူ၏စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ ကောင်းမွန်မှုမရှိကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

ဝန်ကြီးချုပ်မိုဒီ၏အတိုက်အခံ ကွန်ဂရက်စ်ပါတီမှ ရာဟူးဂန္ဒီက ဝန်ကြီးချုပ်မိုဒီသည် နိုင်ငံအတွင်း လူငယ်များအတွက် အလုပ်အကိုင်ဖန်တီးပေးမည်ဟု ကတိပြုခဲ့သော်လည်း လက်ရှိအချိန်တွင် အလုပ်လက်ခံပြည်သူများ ပေါများလှကြောင်း ထောက်ပြပြောဆိုခဲ့သည်။

အိန္ဒိယနိုင်ငံ၏ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် ကြိုးပမ်းအားထုတ်ခဲ့သည့်အပြင် အိန္ဒိယနိုင်ငံအား နိုင်ငံတကာအသိုက်အဝန်းတွင် ပိုမိုဝင်ဆံ့နိုင်စေရန် ကြိုးစားခဲ့သည့် ဝန်ကြီးချုပ်မိုဒီ၏ ဘီဂျေပီပါတီသည် ထောက်ခံမဲအများစုကို ရရှိပြီး အာဏာသက်တမ်း ဆက်လက်တည်မြဲလျက်ရှိမလားဆိုသည်ကိုမူ ဆက်လက်စောင့်ကြည့်ရမည်ဖြစ်သည်။

ဆန္ဒမဲများကို မေ ၂၃ ရက်တွင် စတင်ရေတွက်မည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **အေအက်ဖ်ပီ**



အာဖဂန်နစ္စတန် ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဂျပန်ကူညီမည်

တိုကျို မေ ၁၉
အာဖဂန်နစ္စတန် ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ် အကူအညီပေးသွားရန် အသင့်ရှိ

နဝင်လျဉ်း၍ ဂျပန်နိုင်ငံက ကြောင်း ဂျပန်နိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီး တာရိုကိုနိုက အာဖဂန်နစ္စတန်

နိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဆာလာ ဟူဒင်ရာဘာနီအား ပြောကြားခဲ့သည်ကို အင်အိတ်ချီကေ သတင်းတစ်ရပ်က ယနေ့တွင် ဖော်ပြထားသည်။

ဂျပန်နိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး တာရိုကိုနိုသည် လက်ရှိတွင် ဂျပန်နိုင်ငံနှင့် ဗဟိုအာရှနိုင်ငံ ငါးနိုင်ငံတို့မှ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးများ အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်ရန် တာရိုကိုနိုက အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဆာလာဟူဒင်ရာဘာနီနှင့် အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်ရန် ဖိတ်ခေါ်ထားခဲ့သည်။

အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံ၏ ငြိမ်းချမ်းရေးကို ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်နှင့် ထိန်းသိမ်းရန် အကူအညီပေးရန် ဂျပန်နိုင်ငံအနေဖြင့် နိုင်ငံတကာအသိုက်အဝန်းနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်းလည်း အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဆာလာဟူဒင်ရာဘာနီနှင့် တစ်ဦးချင်း သီးသန့်အစည်းအဝေးတွင် ဂျပန်နိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး တာရိုကိုနိုက ပြောကြားခဲ့သည်။

တာလီဘန်နှင့် အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွအုပ်စုအပါအဝင် အစိုးရဆန့်ကျင်သော အဖွဲ့များက လုပ်ဆောင်လျက်ရှိသော အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်မှုများကြောင့် ဆိုးရွားလျက်ရှိသော လုံခြုံရေးကို ပြန်လည်တည်ဆောက်ရန်နှင့် နှစ်ကြိမ်တိုင်တိုင် ရပ်ဆိုင်းထားခဲ့သော သမ္မတရွေးကောက်ပွဲတစ်ရပ်ကို ကျင်းပရန်လည်း ဂျပန်နိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးက အာဖဂန်နစ္စတန်အစိုးရအား တောင်းဆိုထားခဲ့သည်။

အာဖဂန်နစ္စတန် အစိုးရအနေဖြင့် လည်း ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်ကို အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရန်နှင့် သမ္မတရွေးကောက်ပွဲတစ်ရပ် ကျင်းပခြင်းကို ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အာဖဂန်နစ္စတန် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ရာဘာနီက ပြောကြားခဲ့သည်။ **အင်အိတ်ချီကေ**



မော်တော်ယာဉ်များ တင်သွင်းခွင့် အခွန်စည်းကြပ်မှုအပေါ် သမ္မတထရန် ဆုံးဖြတ်ချက်ချမှတ်ရန် နှောင့်နှေး

ဝါရှင်တန် မေ ၁၉
အမေရိကန်သမ္မတ ဒေါ်နယ်ထရန်က နိုင်ငံအတွင်းသို့ မော်တော်ယာဉ်များနှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများ တင်သွင်းမှုအပေါ် အခွန်စည်းကြပ်မှု တိုးမြှင့်ရေးနှင့် ပတ်သက်ပြီး ဆုံးဖြတ်ချက်ချမှတ်ရန် နှောင့်နှေးကြန့်ကြာမှုများ ရှိနေကြောင်း အင်အိတ်ချီကေ သတင်းတစ်ရပ်အရ သိရသည်။

သမ္မတထရန်က အဆိုပါကိစ္စရပ်နှင့်ပတ်သက်ပြီး မေ ၁၈ ရက်တွင် အပြီးတိုင် ဆုံးဖြတ်ချက်ချမှတ်ရမည်ဖြစ်သည်။ နိုင်ငံတွင်းရှိ မော်တော်ယာဉ်ဈေးကွက်ကို ထိခိုက်စေနိုင်သော ပြည်ပယှဉ်ပြိုင်မှုများအပေါ် သက်ဆိုင်ရာ နိုင်ငံများနှင့် သဘောတူညီမှုရရှိရေး စေ့စပ်ညှိနှိုင်းမှုများပြုလုပ်ရန် ကုန်သွယ်ရေး ကိုယ်စားလှယ် ရောဘတ်လိုက်သီဇာအား ညွှန်ကြားထားကြောင်း အိမ်ဖြူတော်က မေ ၁၇ ရက်တွင် သတင်းတစ်ရပ် ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။

အဆိုပါထုတ်ပြန်ချက်တွင် အမေရိကန်နိုင်ငံအတွင်းသို့ ဂျပန်နှင့် ဥရောပ နိုင်ငံများမှ မော်တော်ယာဉ်အစီးရေ မည်မျှဝင်ရောက်လာမလဲဆိုသည်နှင့် ပတ်သက်ပြီး ဖော်ပြထားခြင်းမရှိပေ။ သမ္မတထရန်က နိုင်ငံအတွင်းသို့ မော်တော်ကားအစီးရေမည်မျှကို ဝင်ရောက်ခွင့်ပြုရမလဲဆိုသည်နှင့် ပတ်သက်ပြီး စဉ်းစားသုံးသပ်လျက်ရှိသည်ဟု မီဒီယာများက သတင်းရေးသားကြသည်။

ကုန်သွယ်ရေးဆွေးနွေးမှုများ လုပ်ဆောင်နေစဉ်တွင် သမ္မတထရန် အစိုးရက ဂျပန်နှင့် ဥရောပနိုင်ငံများအား မော်တော်ယာဉ်တင်သွင်းမှုအပေါ် အခွန်တိုးမြှင့်ကောက်ခံမည် မဟုတ်ကြောင်း ကတိပြုပြောကြားခဲ့သည်။

သို့သော် ရက်ပေါင်း ၁၈၀ အတွင်း ကုန်သွယ်ရေးဆိုင်ရာ ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းမှုများမှ ရလဒ်ထွက်ပေါ်လာခြင်းမရှိပါက လိုအပ်သောလုပ်ဆောင်ချက်များကို စတင်ရမည်ဖြစ်သည်ဟု သမ္မတထရန်က ပြောကြားခဲ့သည်။

မော်တော်ယာဉ်တင်သွင်းမှုဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များနှင့်ပတ်သက်ပြီး အမေရိကန်နှင့် ဂျပန်နိုင်ငံတို့အကြား ကုန်သွယ်ရေးဆွေးနွေးမှုများ ဆက်လက် လုပ်ဆောင်ရန်လိုအပ်သည်ဟု နိုင်ငံရေးစောင့်ကြည့်လေ့လာသူများက ဆိုသည်။ **အင်အိတ်ချီကေ**

ဆီးရီးယားနိုင်ငံအတွင်း ဆေးဝါးကုသရေးနေရာများအား ပစ်မှတ်ထားတိုက်ခိုက်မှုကို ရှောင်ကြဉ်ရန် ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့ တိုက်တွန်း

ကုလသမဂ္ဂ မေ ၁၉
ဆီးရီးယားနိုင်ငံအတွင်း စစ်ပစ်ခတ်မှု ရှောင်ကြဉ်ရန် ဆီးရီးယားတပ်ဖွဲ့များအား ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့က တိုက်တွန်း ပြောကြားခဲ့ကြောင်း ယနေ့သတင်းများအရ သိရသည်။

အဆိုပါ ဆေးဝါးကုသမှုနေရာများသည် မကြာခဏ လျှပ်တစ်ပြက် တိုက်ခိုက်ခြင်းခံနေရသည်။

ဧပြီ ၂၈ ရက်ကစပြီး တိုက်ခိုက်မှုအကြိမ် ၂၀ ခန့်ရှိခဲ့ပြီး ဆေးဝါးကုသမှုနေရာ ၁၈ ခု ပျက်စီးဆုံးရှုံးခဲ့ရကြောင်း ကုလသမဂ္ဂ လူသားချင်းစာနာထောက်ထားရေးအဖွဲ့ အကြီးအကဲ မက်လိုကော့ခ်က ဆိုသည်။

အဆိုပါ ဆေးဝါးကုသမှုနေရာများအား တမင်ရည်ရွယ်ကာ ပစ်မှတ်ထား တိုက်ခိုက်ခြင်းဖြစ်နိုင်ဖွယ်ရှိသည်ဟု အစိုးရမဟုတ်သော အဖွဲ့အစည်းများနှင့် အခြားသော အဖွဲ့များက ဆိုသည်။



ဆေးဝါးကုသရေး နေရာများအား ကင်းလုံခြုံမှုရှိစေရန် ရည်ရွယ်ပြီး နိုင်ငံတကာ လူသားချင်းစာနာထောက်ထားရေးအဖွဲ့အစည်းအညီ ယခုကဲ့သို့ သတိပေးပြောကြားခြင်း ဖြစ်သည်ဟု ကုလသမဂ္ဂလူသားချင်း

စာနာထောက်ထားရေးအဖွဲ့ အကြီးအကဲ မက်လိုကော့ခ်က ဆိုသည်။ ရုရှားထောက်ခံသမ္မတဘာရှာအယ် အာဆက်အစိုးရက ဆီးရီးယားနိုင်ငံ အနောက်မြောက်ပိုင်းရှိ အစိုးရဆန့်ကျင်အဖွဲ့က သိမ်းပိုက်ထားသော

နေရာများဖြစ်သည့် အီလစ်ဘီရင်စုနှင့် ဟာမားမြို့တို့အား ပြန်လည်ရယူရန် အပြင်းအထန် ထိုးစစ်ဆင်တိုက်ခိုက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ **အင်အိတ်ချီကေ**

မြောက်ကိုရီးယားခေါင်းဆောင် ကင်ဂျုံအန်နှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးလိုဟု ဂျပန်ဝန်ကြီးချုပ် ရှင်ဇိုအာဘေး ပြော



ပြန်ပေးဆွဲမှုပြဿနာဖြေရှင်းရန် မြောက်ကိုရီးယားခေါင်းဆောင် ကင်ဂျုံအန်နှင့်တွေ့ဆုံလိုကြောင်း ဂျပန်ဝန်ကြီးချုပ် ရှင်ဇိုအာဘေးက ထပ်လောင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ရှင်ဇိုအာဘေးနှင့် အစိုးရအဖွဲ့အတွင်းရေးမှူး၊ ပြန်ပေးဆွဲမှုရပ်စဲရေးအဖွဲ့ဝန်ကြီးလည်းဖြစ်သူ ယိုရှိဟိဒါဆူဂါသည် ယနေ့တိုကျိုမြို့တော်တွင်ကျင်းပသည့် ပြန်ပေးဆွဲမှုရပ်စဲရေးဆွေးနွေးချိမ်းဆွေးပွဲတွင် တက်ရောက်ခဲ့သည်။ အဆိုပါ တွေ့ဆုံမှုများကို တစ်နှစ်လျှင် နှစ်ကြိမ်ကျင်းပသည်။ ပြန်ပေးဆွဲမှုပြဿနာကိုဖြေရှင်းရန် လွယ်ကူမည်ဟုတင်ကြားပြီး ဂျပန်နိုင်ငံက ကနဦးဆောင်ရွက်ချက်လုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ သူ့အနေဖြင့် မည်သည့်စည်းကမ်းများမှ မသတ်မှတ်ဘဲ ကင်ဂျုံအန်နှင့်တွေ့ဆုံရန် စိတ်ပိုင်းဖြတ်ထားပြီး ပွင့်ပွင့်လင်းလင်းဆွေးနွေးလိုကြောင်း ရှင်ဇိုအာဘေးက ပြောသည်။

တွေ့ဆုံပွဲမတိုင်မီ ရှင်ဇိုအာဘေးသည် ၁၉၇၇ ခုနှစ်တွင် မြောက်ကိုရီးယားသူလှူကြီးများ၏ ပြန်ပေးဆွဲမှုခံခဲ့ရသည့် အမျိုးသမီးတစ်ဦး၏ မိခင်ဖြစ်သူ ဆာကီယိုကိုတာကို တွေ့ဆုံခဲ့သည်။ အမေရိကန်သမ္မတ ဒေါ်နယ်ထရန်က ပြန်ပေးဆွဲမှု ပြဿနာဖြေရှင်းရာတွင်အောင်မြင်စေရန် ဂျပန်နိုင်ငံသို့ များစွာကူညီပေးလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။

ယခုလနှောင်းပိုင်းက ဂျပန်နိုင်ငံသို့ လာရောက်လည်ပတ်ချိန်တွင် အမေရိကန်သမ္မတ ဒေါ်နယ်ထရန်သည် ၂၀၁၇ ခုနှစ်နောက်ပိုင်း ပထမဆုံးအကြိမ်အဖြစ် ပြန်ပေးဆွဲမှုရပ်စဲရေးဆွေးနွေးလိုကြောင်း ရှင်ဇိုအာဘေးက ကိုးကား-အင်နီအိတ်ရီကော ဘာသာပြန်-ကျော်ထိုက်စိုး

တောင်တရုတ်ပင်လယ်ဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးနှင့်ပတ်သက်ပြီး တရုတ်နှင့်အာဆီယံအရာရှိကြီးများ တွေ့ဆုံ

ဟန်ကျို၊ မေ ၁၉

တရုတ်နှင့်အရှေ့တောင်အာရှအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများမှ အရာရှိကြီးများသည် တောင်တရုတ်ပင်လယ်ဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးနှင့် ပတ်သက်ပြီး တရုတ်နိုင်ငံအရှေ့ဘက် ဇေဂျန်းပြည်နယ်တွင် မေ ၁၉ ရက်က တွေ့ဆုံခဲ့ကြရာ တောင်တရုတ်ပင်လယ်ဆိုင်ရာ နောက်ထပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်မှုများပြုလုပ်ရန် သဘောတူခဲ့ကြသလို ဒေသတွင်းငြိမ်းချမ်းရေး၊ တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့်အပြန်အလှန်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးတို့အတွက် ဆက်လက်ကြိုးပမ်းအားထုတ်ကြရန် သဘောတူခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

ယင်းတွေ့ဆုံပွဲသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် တရုတ်နှင့်အာဆီယံနိုင်ငံများမှ အရာရှိကြီးများသည် တောင်တရုတ်ပင်လယ်ဆိုင်ရာ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများ၏ စီမံခန့်ခွဲမှုကြေညာချက်အပေါ် လေးနက်စွာအမြင်ချင်းဖလှယ်ခဲ့ကြပြီး တောင်တရုတ်ပင်လယ်နှင့်ပတ်သက်၍ အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများ၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ ပြည့်ဝစုံလင်၍ထိရောက်သော အကောင်အထည်ဖော်မှုအပေါ် ပြန်လည်သုံးသပ်ကြည့်ရန် သဘောတူခဲ့ကြကြောင်း တရုတ်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန၏ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်တွင် ဖော်ပြထားသည်။

တောင်တရုတ်ပင်လယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုကြေညာချက် အကောင်အထည်ဖော်ရေးဆိုင်ရာ တရုတ်နှင့် အာဆီယံအရာရှိကြီးများ၏ ၁၇ ကြိမ်မြောက် တွေ့ဆုံပွဲသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများမှ ကိုယ်စားလှယ်ကြီးများသည် အဆိုပါကြေညာချက်အား ပြည့်ဝစုံလင်စွာနှင့် ထိရောက်စွာ အကောင်အထည်ဖော်ရန် သဘောတူခဲ့ကြသလို ယင်းကြေညာချက်နှင့်ပတ်သက်၍ ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်မှုများ အရှိန်တိုးမြှင့်ပြီး ဆောလျင်စွာရလဒ်ရရှိရေးအတွက် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ကြရန်လည်း သဘောတူခဲ့ကြောင်း ထုတ်ပြန်ချက်အရ သိရသည်။

ဆင်ဟွာ
ဘာသာပြန်-ဂျေတီ

တင်းမာမှုများနှင့်ပတ်သက်၍ ဆော်ဒီအာရေဗျနှင့် ဒေသတွင်းနိုင်ငံများ ဆွေးနွေးမည်

ရီယာဒ်၊ မေ ၁၉

ဒေသတွင်း၌ အရှိန်မြင့်တက်လာသော တင်းမာမှုများအကြောင်းဆွေးနွေးမည့် အရေးကြီးအစည်းအဝေးများကျင်းပရန် ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံက ပင်လယ်ကွေ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးကောင်စီနှင့် အာရပ်အဖွဲ့ချုပ်တို့အား တောင်းဆိုခဲ့ကြောင်း ဆော်ဒီသတင်းဌာန၏ ဖော်ပြချက်အရ သိရသည်။

ဒေသတွင်း၌ မကြာသေးမီကဖြစ်ပွားခဲ့သည့် ရန်စမှုများနှင့် ယင်း၏ အကျိုးဆက်များကို ဆွေးနွေးမည့်အရေးပေါ် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှစ်ခုကို မက္ကာမြို့တော်၌ ကျင်းပရန် ဆော်ဒီအာရေဗျဘုရင် ဆော်လ်မန်က ပင်လယ်ကွေ့ခေါင်းဆောင်များနှင့် အာရပ်နိုင်ငံများကို ဖိတ်ကြားခဲ့ကြောင်း ဆော်ဒီသတင်းဌာနက ဖော်ပြသည်။ အီရန်နိုင်ငံ၏ ခြိမ်းခြောက်မှုများကြောင့်ဟုဆိုကာ အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုက လေယာဉ်တင်သင်္ဘောတစ်စင်းနှင့် ဖုံးကြဲလေယာဉ်များ ဖြန့်ကြက်မှုကြောင့် ပင်လယ်ကွေ့ဒေသ၌ တင်းမာမှုများမြင့်တက်လာခဲ့သည်။ ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံက အီရန်နိုင်ငံနှင့် စစ်မဖြစ်လိုသော်လည်း မိမိအကျိုးစီးပွားများကို ခုခံကာကွယ်ရန် အဆင်သင့်ရှိခဲ့ကြောင်း ဆော်ဒီအာရေဗျ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး အဒယ်အယ်လ်ဂျာဘားက ပြောကြားသည်။

ပိတ်ပစ်ရန် အီရန်နိုင်ငံက ထပ်တလဲလဲ ခြိမ်းခြောက်ခဲ့သည်။ ပျက်စီးသွားသော ရေနံတင်သင်္ဘောများနှင့်ပတ်သက်သည့် စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုကို အာရပ်စော်ဘွားများ ပြည်ထောင်စုက ဦးဆောင်နေကြောင်း စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများ ပြီးစီးပါက ထုတ်ပြန်မှုများ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း ဂျာဘားက ပြောသည်။ နိုင်ငံတကာ၏ သံသယများရှိနေသော်လည်း အမေရိကန်၏ မဟာမိတ်များဖြစ်သည့် အစ္စရေးနှင့် ဆော်ဒီအာရေဗျနိုင်ငံ၏ရန်သူ အီရန်နိုင်ငံထံမှ ခြိမ်းခြောက်မှုများ ပိုမိုပြုလုပ်လာနေသည်ဟု အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုက ပြောသည်။

ဆော်ဒီအာရေဗျ အိမ်ရှေ့စံမင်းသားသည် ဒေသတွင်း၌ လုံခြုံရေးတိုးမြှင့်မည့် ကြိုးပမ်းမှုများနှင့်ပတ်သက်၍ အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး မိုက်ပွန်ပီယိုနှင့် ဖုန်းဖြင့်ဆွေးနွေးခဲ့သည်ဟု ဆော်ဒီသတင်းဌာနက ယနေ့ဖော်ပြခဲ့သည်။

ကိုးကား-အေအက်ဖ်ပီ
ဘာသာပြန်- ကျော်ထိုက်စိုး



ဆော်ဒီအာရေဗျဘုရင် ဆော်လ်မန်

Quality Creates Market Shares

LU LAY General Trading Co., Ltd.

လျှင်စေ့စွမ်းထင်တန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့ရန်နှင့်ဘာသာရေးလုပ်ငန်း လိုင်စင်ထုတ် (၁၀၆ - ဝ)

Head Office: No. 167, Room(5),
Bo Aung Kyaw St. (Middle), Kyauktada Tap, Yangon.
Tel: 01-249322, 01-373077, 01-701158, 09-5106894, 09-26180080
E-mail: lulaytrading@gmail.com

အရည်အသွေးမြင့် (၂) နှစ် အာပခံ မီးဖိုများကို လက်လီ / လက်ကား ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

LPG GAS အရည်များကို နီးစပ်ရာဆိုင်များတွင် လိုသလောက်မှာယူနိုင်ပြီ

ဆက်သွယ်ဝယ်ယူရရှိနိုင်သော အရောင်းဆိုင်ခွဲ ဇယားနယ်ပယ်များ

ယန်ဘဲတန်မြို့နယ် - 01-379676, 01-376570, 09-73203163 မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ် - 01-298212, 09-261600300 မောက်တံတားမြို့နယ် - 01-240724, 01-249194, 09-73097895 တာပေါမြို့နယ် - 01-295761, 700362
 မြောက်ဇရုံမြို့နယ် - 09-73143384, 09-262262282 လှိုင်သာယာမြို့နယ် - 09-73031155, 09-250195971 ယုရဒညောင်ဥက္ကံတော် - 01-3583601, 09-260010600 မ/ဥက္ကလာပမြို့နယ် - 09-73154198, 09-899006100
 လက်ပံတန်းမြို့ - 09-260376669, 09-260376668 ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ် - 09-43084501, 09-73024966 မရမ်းကုန်းမြို့နယ် - 09-5120463, 01-654534 တိုက်ကြီးမြို့ - 09-264444802, 09-264444803

မြို့နယ်အချို့တွင် မူးယစ်ဆေးဝါးများ သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် မေ ၁၉
မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၃)မှူးညွှန်မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် မေ ၁၈ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီက ဖားကန်မြို့နယ် ဆိပ်မူကျေးရွာအုပ်စု နှစ်လှန်ကျေးရွာ အဝင်လမ်းတွင် ဇော်ဝင်းမောင် မောင်းနှင်လာသည့် မော်တော်ဆိုင်ကယ်အား ရပ်တန့်ရှာဖွေရာ စိတ်ကြွဆေးပြား ၂၃၁၀ သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သည်။



သိမ်းဆည်းရမိသည့် ထိန်းချုပ်ဓာတုပစ္စည်းများကို တွေ့ရစဉ်။

ထို့အတူ မေ ၁၉ ရက် နံနက်ပိုင်းက မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၂၅)တောင်ကြီးမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ ပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ရွာငံမြို့နယ် မြင်းကျဦးကျေးရွာအထွက် ဘုရားကြီးကုန်းကျေးရွာအဝင်လမ်းတွင် ရင်မောင်လွင် မောင်းနှင်လာသည့် မော်တော်ဆိုင်ကယ်နှင့် ထွန်းထွန်းဝင်း မောင်းနှင်လာသည့်မော်တော်ဆိုင်ကယ် နှစ်စီးတို့ကိုရပ်တန့်ရှာဖွေရာ ဘိန်းစိမ်း ၁၈ ကီလိုနှင့် လက်ကိုင်ဖုန်းနှစ်လုံးတို့ကိုလည်းကောင်း။

ထိုအတူ ယင်းနေ့က မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၂၈) ကျိုင်းတုံမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့နှင့် ကျိုင်းတုံခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့တို့သည် ကျိုင်းတုံမြို့နယ် မိုင်းဇင်းကျေးရွာအုပ်စု နောင်ရွှမ်းပူးပေါင်းစစ်ဆေးရေးစခန်းတွင် ဝင်းမြင့် မောင်းနှင်လာသည့် PAJERO မော်တော်ယာဉ်ကို ရပ်တန့်ရှာဖွေရာ ကတ်တမင်း ၈၇ ဒသမ ၃ ကီလို၊ မြန်မာ့ငွေကျပ် ၇၀၉၀၀၀ နှင့် လက်ကိုင်ဖုန်းလေးလုံးတို့ကိုလည်းကောင်း။

ထိုအတူ မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲက မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၃၀)တာချီလိတ်မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ ပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် တာချီလိတ်မြို့ မယ်ခေါင်ရပ်ကွက်နေ ဒေါ်ဘောက်နန်၏ နေအိမ်ကို ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ ဘိန်းဖြူ ၈ရမ် ၄၄၀ သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သဖြင့် ၎င်းတို့အား မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့်စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

ရဲပြန်ကြား

ငွေကျပ် ၁၀ သိန်းနှင့် ၁၇ သိန်းတန်ဖိုးရှိ နားကပ်တစ်ရံတို့ကို နေအိမ်အတွင်းဝင်ရောက်၍ ခြောက်လှန့်ယူဆောင်သွားသူအား ၂၄ နာရီအတွင်း ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီးရမိ

နေပြည်တော် မေ ၁၉
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အောင်မြေသာစံမြို့နယ် ဒေါ်နန္ဒာအောင်ကွက်နေ ဒေါ်ခင်သန်းမြင့်သည် မေ ၁၈ ရက် နံနက်ပိုင်းက နေအိမ်အိပ်ခန်းအတွင်း၌ ရှိနေစဉ် အိပ်ခန်းအတွင်းသို့ အမည်မသိ အမျိုးသားတစ်ဦး ဝင်ရောက်လာပြီး ဒေါ်ခင်သန်းမြင့်အား ချွန်ထက်သောအရာဖြင့် နောက်ကျောအားထောက်၍ ခြိမ်းခြောက်ကာ ၎င်းဝတ်ဆင်ထားသည့် တန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၇ သိန်းတန် စိန်ခြယ်နားကပ် တစ်ရံ နှင့် ငွေကျပ် ၁၀ သိန်းကို ယူသွားသဖြင့် အရေးယူပေးရန် တိုင်တန်းချက်အရ အမှတ်(၁)နယ်မြေ ရဲစခန်းက အမှုဖွင့်စစ်ဆေးခဲ့သည်။

ထို့နောက် ပြစ်မှုကျူးလွန်သူအား ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီးရမိရေးအတွက် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၏ အနီးကပ်ကွပ်ကဲကြီးကြပ်မှုဖြင့် မန္တလေးခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးဦးစီးသည့် တပ်ဖွဲ့ဝင်များက စုံစမ်းဖော်ထုတ်ခဲ့ရာ အခင်းဖြစ်နေအိမ်ဘေးရှိ CCTV မှတ်တမ်းများအရ ပြစ်မှုကျူးလွန်သူမှာ ဒေါ်ခင်သန်းမြင့် နေအိမ်၏ မျက်စောင်းထိုးရှိ မုန့်ကြွပ်စက်ရုံမှ အလုပ်သမား ဝင်းစိုး(ခ)တင်မောင်စိုး ဖြစ်ကြောင်းသိရှိပြီး ည ၈ နာရီခွဲတွင် ၎င်းနေထိုင်ရာ အလုပ်သမားတန်းလျားအရှေ့၌ သက်သေခံပစ္စည်းများနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ရာ ၎င်းအား အမှုဖြင့် ဆက်လက်စစ်ဆေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ရဲပြန်ကြား



မိုးကောင်းမြို့နယ် တောင်နီကျေးရွာ၌ စစ်ကျန်ပုံးသီးဟောင်းတစ်လုံးတွေ့ရှိ

မိုးကောင်း မေ ၁၉
ကချင်ပြည်နယ် မိုးကောင်းမြို့နယ် တောင်နီကျေးရွာ၌ မေ ၁၉ ရက် မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီခွဲက ကျေးရွာသားတစ်ဦး လယ်တဲမိုးရန် ရေစိမ့်ထားသည့် ရုံးပြစ်များဆယ်ယူရာမှ

ချောင်းကမ်းပါးနံရံတွင် စစ်ကျန်ပုံးသီးဟောင်းတစ်လုံး တွေ့ရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ဖြစ်စဉ်မှာ မိုးကောင်းမြို့နယ် တောင်နီကျေးရွာနေ ဦးဝင်းမြင့်သည် ကျေးရွာအနီးရှိ ညောင်ပင်ချောင်းအတွင်း

လယ်တဲမိုးရန်ရေစိမ့်ထားသည့် ရုံးပြစ်များဆယ်ယူနေစဉ် ချောင်းကမ်းပါးနံရံတွင် အရှည်နှစ်ပေလေးလက်မခန့်၊ ထိပ်ဖူးအကျယ်သုံးလက်မ၊ နောက်ပိတ်အကျယ်ငါးလက်မခန့်ရှိ သံချေးတက်နေသည့် စစ်ကျန်ပုံးသီးဟောင်းတစ်လုံးကို တွေ့ရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဝင်းနိုင်(ကချင်မြေ)



ရွှေ နှင့် ကျောက်မျက်ရတနာ လုပ်ငန်းရှင်ကြီးများအတွက် အထူးသတင်းကောင်း

ရွှေ နှင့် ကျောက်မျက်ရတနာ ဆိုင်ခန်းပေါင်း ၈၅၀ ကျော် နှင့် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပထမဆုံး Gold Stock Exchange တို့ တစ်နေရာထဲ၌ စုစည်းထားရှိမည့် Jewellery & Luxury Mall ကြီးကို ဟံသာဝတီလမ်း နှင့် ကျွန်းတော်လမ်းထောင့်ရှိ Times City Complex ၌ မကြာမီပွင့်လှစ်တော့မည် ဖြစ်သောကြောင့် ဆိုင်ခန်းများကို အထူးနှုန်းဖြင့် ဝယ်ယူ / ငှားရမ်း နိုင်ပြီဖြစ်ပါကြောင်း သတင်းကောင်း ပါးအပ်ပါသည်။







<http://www.timescity.com.mm>

Times City Yangon - Myanmar

timescityproject@gmail.com

+959 765800800 , +959 764800800 , +959 5045777

Times City ၊ ဟံသာဝတီလမ်းနှင့် ကျွန်းတော်လမ်းထောင့်၊ တာမာရွတ် / စမ်းချောင်း၊ မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့



ကချင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဒေသသင်ရိုးညွှန်းတမ်းများ ချပြဆွေးနွေးပွဲတက်ရောက်

မြစ်ကြီးနား မေ ၁၉
ကချင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဒေါက်တာ ခက်အောင်၊ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးထွန်းတင်၊ ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော် တရားသူကြီးချုပ် ဦးတူးဂျာနှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် မေ ၁၈ ရက် နံနက်ပိုင်းက မြစ်ကြီးနားမြို့၊ မြို့တော် ခန်းမ၌ ကျင်းပသော ဒေသသင်ရိုးညွှန်း တမ်းများချပြဆွေးနွေးပွဲ အခမ်းအနား သို့ တက်ရောက်သည်။

ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က ကချင်ပြည်နယ် ဒေသသင်ရိုးနှင့် ကချင်မျိုးနွယ်ခြောက်မျိုး ရှမ်းမျိုးနွယ်စု ငါးမျိုးတို့၏ တိုင်းရင်းသား

စာပေသင်ရိုးများ ရေးဆွဲရာတွင် ပါဝင် သော တာဝန်ရှိသူများနှင့် ကူညီပံ့ပိုးပေး သော UNICEF အဖွဲ့တို့ကို ကျေးဇူး တင်ရှိကြောင်း၊ ယခုလို ဒေသသင်ရိုး နှင့် တိုင်းရင်းသားဘာသာစကား သင် ကြားရေးလုပ်ငန်းများကို အမျိုးသားရေး တာဝန်တစ်ရပ်အနေဖြင့် ကြိုးစားပေး ကြရန် လိုအပ်ကြောင်း ပြောကြား သည်။

ယင်းနောက် ပြည်နယ်ပညာရေးမှူး ဒေါ်ခင်သန်းနွဲ့က ဒေသသင်ရိုးနှင့် တိုင်းရင်းသားဘာသာ စာပေသင်ရိုး များ ရေးဆွဲထားရှိမှု အခြေအနေတို့ကို

ရှင်းလင်းတင်ပြပြီး UNICEF မြန်မာ မှ ကချင်ပြည်နယ် တာဝန်ခံက ကြိုဆို နှုတ်ခွန်းဆက်စကားနှင့် ကူညီထောက်ပံ့ မှုအခြေအနေတို့ကို တင်ပြဆွေးနွေး သည်။

ထို့နောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တက်ရောက်လာသူများက ခန်းမ အတွင်းပြသထားသည့် ကချင်မျိုးနွယ်စု ခြောက်မျိုးနှင့် ရှမ်းမျိုးနွယ်စု ငါးမျိုး တို့၏ ဘာသာစကားသင်ရိုးညွှန်းတမ်း စာအုပ်များနှင့် ဒေသသင်ရိုးညွှန်းတမ်း စာအုပ်ပြခန်းများကို လိုက်လံကြည့်ရှု အားပေးခဲ့ကြသည်။

ယင်းနောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် သည် မြစ်ကြီးနားမြို့ ဒုကထောင်ရပ်ကွက် အတွင်း ဒုကထောင်ရပ်ကွက်နှင့် ရန်ကြီးအောင် ရပ်ကွက်ချင်းဆက်လမ်း အား ကတ္တရာခင်းနိုင်ရေး၊ စံပြုလမ်း ပေါ်ရှိသစ်သားတံတားအား ပြန်လည်ပြု ပြင်ဆောက်လုပ်ပေးနိုင်ရေး၊ မြို့မဈေး (၁)နှင့် (၂)ကြားတွင် ဆိုင်ကယ်ရပ်နား ရန်နေရာ ပြုလုပ်နိုင်ရေး လျာထား ဆောင်ရွက်မည့် အခြေအနေတို့နှင့် ကြက်ပေါင်ခြံရပ်ကွက် အတွင်းလမ်းဖြစ် သည့် ကန်တော်ယန်ရာမလမ်း ပေ ၅၂၀၀ အား ကတ္တရာလမ်းခင်းပေးနိုင် ရေးတို့ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ပြီး တာဝန်ရှိသူများ၏ တင်ပြချက်များ အပေါ် လိုအပ်သည်များကို ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်။

ပြည်နယ် (ပြန်/ဆက်)



သန်လျင်ကျိုက်ခေါက်စေတီ၌ အသံမစ် မဟာပဋ္ဌာန်းရွတ်ဖတ်ပူဇော်

ရန်ကုန် မေ ၁၉
ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင် သန်လျင်မြို့၊ ရှေးဟောင်း သမိုင်းဝင် ဆံတော်ရှင် ကျိုက်ခေါက်စေတီတော်မြတ် ကြီးတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ကကြီးမှူး ကျင်းပသည့် အသံမစ် မဟာပဋ္ဌာန်းကျမ်းမြတ် (စတုတ္ထ အကြိမ်) ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို မေ ၁၈ ရက် နံနက် ၆ နာရီက အဆိုပါ ကျိုက်ခေါက် စေတီတော် ရှုခင်းသာတန်းဆောင်း၌ ကျင်းပသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးဖြိုးမင်းသိန်း က သာသနာရေးဆိုင်ရာများအား လျှောက်ထားကာ ကျိုက်ခေါက်စေတီတော် ဩဝါဒါစရိယ ဝိသုဒ္ဓါရာမ ချမ်းမြေသာယာအေးကျောင်းတိုက် အဂ္ဂမဟာ ဝန္တဝါစကပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တကုမာရ ဆရာတော်က သရဏိယဩဝါဒကထာ မြွက်ကြားချီးမြှင့်တော်မူပြီး ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များအား တိုင်းဒေသကြီး

ဝန်ကြီးချုပ်နှင့်ဇနီး၊ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးများ၊ ဧည့်ပရိသတ်များနှင့် အလှူရှင်များက လှူဖွယ်ပစ္စည်း များ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။

ပဋ္ဌာန်းဒေသနာပါဠိတော်များကို မေ ၁၈ ရက်မှ ၂၂ ရက်အထိ ရွတ်ဖတ်ပူဇော်သွားမည်ဖြစ်ကာ မေ ၂၂ ရက် တွင် ပဋ္ဌာန်းအောင်ပွဲကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး ပဋ္ဌာန်း အောင်ပွဲအဖြစ် ဘုရားအမှူးပြုသော ဆရာတော်ကြီး များနှင့် သံဃာတော် ၄၅ ပါးတို့အား ဆွမ်းဆန်စိမ်းများ လောင်းလှူကြမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ယင်းနောက် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဇနီး၊ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးများက ကျိုက်ခေါက် စေတီတော် အရောက်မှန်ဦးရှိ မဟာဗောဓိရွှေညောင် ပင်၌ ကဆုန်လပြည့်ပုဒ္ဓနေ့တွင် ကဆုန်ညောင်ရေ သွန်းလောင်းခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

သက်ခိုင် (သန်လျင်)



HONDA | NCX

WAVE 110 SMART EDITION

SPORT • MODERN • ACTIVE • RELIABLE • TIMELESS

THE NEW HONDA WAVE 110 SMART EDITION SMART CHOICE

မီစားနန်း အသက်သာဆုံးနှင့် ပိုမိုမြင့်မားသော အရှိန်၊ သင့်အား နေရာတိုင်း စတိုင်ကျနေစေမယ့် အလန်းစား၊ တီထွင်ထုတ်လုပ်မှုတွေနဲ့ သစ်လွင်ဆန်းသစ်နေသော Honda Wave 110

CALL NOW 01385971 WWW.NCXYANMAR.COM

ဘီလမ်းမ၏ ဖန်သားပြင်ပေါ်က အတိတ်ရောင်စုံပုံရိပ်

ဆူးငှက်

ရှေးသရောအခါကာလက နိုင်ငံခြားသားများ ဤကဲ့သို့ တအံ့တဩ ရင်သပ်ရှုမောမြင်ရသည့် မန္တလေးမြို့ မြင်ကွင်းကို ကြည့်ရှုခံစားရသော နေရာသည် နောင် သောအခါ ၂၆ဘီလမ်းမကြီးဟု ခေါ်တွင်ရမည့် မြေ လမ်းမလေးပေါ်မှာပဲ ဖြစ်ပေလိမ့်မည်။ ဤမြေလမ်းသည် အရှေ့သို့ ဖြောင့်စင်းစွာ တိုးဝင်သွားပုံက ဟိုအဝေး ရှမ်း ရိုးမညိုညိုအထိ ရောက်လေမလား အောက်မေ့ရ၏။ သို့သော် ထိုမြေသားလမ်းမသည် ကျေးတော်မှ အရှေ့ဆီ တွင်မူ မာန်အောင်ရတနာကျောင်းတိုက်ကြီး အဝင်ဝ တွင် ဦးစိုက်ပုံလျှိုးသွားလေသည်။

အေ ဘီ စီ ၃

ကျေးတော်ကြီးမှ အနောက်ဘက်ဆီ မျှော်ကြည့်လျှင် မူ ဖြောင့်စင်းသောလမ်းမကြီးသည် တစ်မျှော်တစ်ခေါ်ကြီး ဆင်းသက်သွားပြီးနောက် ဧရာဝတီမြစ်ကမ်းမှ မြေတာ ရိုးမြင့်ကြီးတွင် အဆုံးသတ်၏။

လေးထောင့်စပ်စပ် မြို့ပုဒ်ပုံရိပ်သော မန္တလေးတွင် အရှေ့အနောက် ဖြောင့်စင်းသော လမ်းမကြီးများရှိ၏။ ထိုလမ်းမကြီးများကို ၁၈၈၇ ခုနှစ်တွင် ဖွဲ့စည်းသော မြို့နယ်စီမံအဖွဲ့မှ ကျောက်လမ်းများ စတင်ခင်းသည်။ မြို့တွင်းလမ်းများအပါအဝင် လမ်းမိုင်၆၀ကို စတင်ကာ ကျောက်လမ်းခင်းခြင်းဖြစ်သည်။ ထိုနောက် အရှေ့ အနောက် ဖြောင့်စင်းသော လမ်းမကြီးများအနက် ဝေါဟာရဆိုင်ရာအရ အရှေ့ အောင်ပင်လယ်ကန် ပေါင်ရိုးအထိ ပေါက်သောလမ်းကို အလမ်း တွင်စေ သည်။ ပိုက်ကျိုးဆိပ်မှ အရှေ့မာန်အောင်တိုက်ဆီ ပေါက်သောလမ်းကို ဘီလမ်း...။ ကျွဲစွန်းသစ်ဆိပ်မှ ရွှေမြို့တော်ကြီး၏ အာဇာနည်တံခါးဆီပေါက်သော လမ်းကို စီလမ်းဟု သမုတ်လေသည်။ နောင်အခါ မြို့တွင်းလမ်းများကို လမ်းနံပါတ်များ သတ်မှတ်သော အခါ အလမ်းသည် ၃၅ လမ်း။ ဘီလမ်းသည် ၂၆လမ်း။ စီလမ်းသည် ၂၂လမ်း။ ဒီလမ်းသည် ၁၉လမ်း ဖြစ်လေ သည်။

အရှေ့ဆီသို့

၂၆ဘီလမ်းမသည် ဖြောင့်စင်းလွန်းလှသည်။ အနောက်ဘက် ပိုက်ကျိုးမြေတာရိုးကြီးပေါ်မှ ကြည့် လျှင် ကျင်တွယ်ကိုက် ရေးဆွဲထားသော မျဉ်းဖြောင့်တစ် ကြောင်းပမာ အရှေ့ဆီ ဦးတည်သည်။ ဘီလမ်းမပေါ်မှာ သင်္ဘောချောင်းရှိသည်။ ဈေးချိုတော်ရှိသည်။ ကာတစ် တိုက်ရှိသည်။ ကြေးနန်းရုံးရှိသည်။ ဓာတ်စက်ရုံရှိသည်။ တောင်ဘက်ကျိုးနှင့် မြို့ရိုးကြီးရှိသည်။ ရေအိုးစင်ဂိတ် ရှိသည်။

အင်္ဂလိပ်နယ်ချဲ့က မြန်မာပြည်ကို အဓမ္မသိမ်းပိုက် ထားသော အချိန်ကာလများတွင် ၂၆ ဘီလမ်းမသည် နယ်ချဲ့ဆန့်ကျင်ရေးသမိုင်းကို ရဲရဲဝံ့ဝံ့ ရေးခြယ်ပြ သွားသေး၏။ ၁၃၀၀ ပြည့် တပို့တွဲလဆုတ် ၇ ရက်၊ ၁၉၃၉ ခု ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၀ ရက်နေ့ဖြစ်၏။ နယ်ချဲ့၏ မတရားဖိနှိပ်မှုကို မခံနိုင်လွန်းသော မန္တလေးမြို့လူထု သည် နာမည်ကျော် အိမ်တော်ရာ ၁၄ခန်းဧရိယာကြီးထဲ တွင် စုရုံးပြီးသကာလ ၂၆ (ဘီ) လမ်းအတိုင်း အရှေ့ဆီ သို့ စုဝေးချီတက်၏။ ရှေ့ဆုံးမှ အလံကို ဦးဇာဂရ ကိုယ်တော်နှင့်အဖွဲ့သည် အရှေ့ကြေးနန်းရုံးသို့ ရောက် နေချိန်တွင် ၁၄ ခန်းဧရိယာကြီးမှ လူမကုန်သေးဟု သိရ၏။ ထိုအချိန်က ကြေးနန်းရုံးရှေ့မှ အင်္ဂလိပ်အရေးပိုင် H.N Lett က ရုပ်ဖြူလက်တို ကာကီဘောင်းဘီတိုနှင့် ဂေါ်ရာ ဦးထုပ်ဆောင်းကာ ခါးပတ်မှာ ခြောက်လုံးပြူး အဆင် သင့်ထိုးပြီး စောင့်နေပြီ။ ထိုအတူ အရေးပိုင် ဒေးဗစ်



လည်းရှိ၏။ Go back home, Go back home ဟု အရေးပိုင်က ဟန့်တားသည်။ သံဃာတော်များက We are armless ဟု ပြန်အော်၏။ ဤသို့ဖြင့် ... ။

အာဇာနည်လမ်း

မန္တလေးသည် ၂၆(ဘီ)လမ်းအား ‘အာဇာနည်လမ်း’ ဟု ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်းက လိုက်ကြလေတော့သည်။ ထိုကာလ (၁၉၃၉၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၀ရက်) အချိန်တွင် ကြေးနန်းရုံး နှင့်မျက်နှာချင်းဆိုင် ၂၆ဘီလမ်းမ၏ တောင်ဘက်တန်း တွင် အယ်လ် ဖင်စတုန်း ဓာတ်ရုံရှိရှိသည်။ ထိုရုပ်ရင်ရုံ ၌ မောင်တင်မောင် မေရှင်ပါဝင်သည့် မြားနတ်မောင် ဓာတ်ရုံပြုနေသည်။ ယခုတော့ အယ်လ်ဖင်စတုန်း ရုပ်ရင်ရုံမရှိတော့ ...။ ထိုနေရာတွင် ဆိုင်ခန်းများ အစီ အစီ ...။ လမ်းဘေး ပလက်ဖောင်းဆီအထိ အရောင် အသွေးစုံ အင်္ကျီများ ချိတ်ဆွဲထားကာ ဈေးဝယ်သူများ ကို ဆွဲဆောင်နေ၏။ ကြေးနန်းရုံးနေရာတွင် အော်တို ဖုန်းစက်ခလုတ်ရုံးကြီးရှိနေပြီ။ မြင့်မားလှသော ဆယ် လူလာတယ်လီဖုန်း မျှော်စင်ကြီးကလည်း ထိုးထိုး ထောင်ထောင်...။ ကြေးနန်းရုံး ဘက်တန်းမှာ မြင့်မား သည့် စတိုးဆိုင်ကြီးတွေရှိသည်။ အလူမီနီယမ်ကောင် တာ ...။ စတစ်ကာ ပလတ်စတစ် ဆိုင်းဘုတ်များက ပြုံးပြုံးပြက်ပြက်...။

သမိုင်း သိခြင်း၊ မသိခြင်း

ထို့ကြောင့် ၂၆ဘီလမ်း၏ လမ်းခေတ် ၈၀လမ်းကြား။ (ယခင် အယ်လ်ဖင်စတုန်း ဓာတ်ရုံနှင့် ကြေးနန်းရုံး ကြား) နေရာတွင် ခမ်းနားလှသော ဆိုင်ခန်း၊ ဈေးတန်း၊ စတိုးဆိုင်ကြီးများက မှီလိုပေါက်လာသည်။ ကားတွေ ဆိုင်ကယ်တွေနှင့် အသွားအလာ ကျပ်တည်း ရှုပ်ထွေး နေသည့် မီးပွိုင့်အကွေ့ကားမရပ်ရနေရာတွင် မရမက ရပ်ပြီး ကားကလေးပေါ်မှ ဆင်းလာသည့် ခါးရှည်အင်္ကျီ အပွနှင့် အပွအကား ဒီဇိုင်းစကပ်ဝတ် မိန်းမငယ်လေး သည် ၂၆ဘီလမ်းကို တောင်ဘက် မြောက်ဘက် ကူးကာ တစ်ဆိုင်ဝင်တစ်ဆိုင်ထွက် ဈေးဝယ်ထွက်နေ ၏။ သူဖြတ်ကူးသော နိုင်လွန်ကတ္တရာလမ်း ပြောင် နက်နက်ပေါ်တွင် လွန်ခဲ့သော နှစ်ပေါင်း ၈၀ ကျော် ကာလ ယခုလို လွတ်လပ်သော နိုင်ငံတော်အတွက် တောင်ထီးလင်းတိုက်က ဆရာတော် ဦးပဏ္ဍိတ၊ ငွေချို တိုက် ဦးပညာဇောတ၊ တူမောင်းတိုက် ဦးဝေပုလ္လ၊ စကုတိုက် ဦးဇနိတ၊ ငွေတောင်တိုက် ဦးအာလောကတို့

မှတ်မိတာက မြောက်ဘက်တန်းမှ ‘ရွှေထီးတိုက်’ ဟု ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်းက လိုက်ကြလေတော့သည်။ သည်တိုက်လေးက ဦးဘအို၊ ဒေါ်ခင်မျိုးတို့တိုက်ဖြစ်၏။ သမီးများက ဒေါ်မမ၊ ဒေါ်တင်လှ၊ ဒေါ်သန်းရင်တို့ ဖြစ် သည်။ ၁၃၀၀ပြည့် အာဇာနည် အရေးတော်ပုံကာလက သူမတို့သည် အသက် ၁၀ နှစ်ပတ်ဝန်းကျင် အရွယ်မို့ မြင်ကွင်းအားလုံး မှတ်မိနေသည် ဆိုသည်။ ထိုအချိန် ကဒေါ်မမသည် ‘မမ’ ဟူသော ဆယ်ကျော်သက်ကလေး မလေးပေမယ့် နန်းရှေ့လူအုပ်နှင့်အတူ ပါဝင်ခဲ့သည်တဲ့။

အတိတ်ရောင်စုံပုံရိပ်

ထိုကာလကလည်း ၂၆ဘီလမ်းမှာ မြန်မာအိမ် သိပ် မရှိ။ နိုင်ငံခြားသား အိမ်များချည်းမို့ အားလုံး တံခါးပိတ် ထားကြသည်။ ‘ရွှေထီးတိုက်’ က တံခါးဖွင့်ပြီး တိုက်ရှေ့ ရေအိုးစင်တည်ထားသည်။ အင်္ဂလိပ်စစ်တပ်က ပစ်ခတ် လို့ ရုန်းရင်းဆန်ခတ်ဖြစ်တော့ ရွှေထီးတိုက်ပေါ် ဝင်ပြေး လာသူတွေ အပြည့်တဲ့...။ သို့သော် ကြောက်လန့်ပိတ် ထားသော နိုင်ငံခြားသားပိုင် တိုက်များလည်း ဤသို့ ရက်ရက်စက်စက် နှိပ်ကွပ်မှုကို မြင်ရတော့ နယ်ချဲ့မုန်း သူချည်းမို့ တိုက်တံခါးဖွင့်ကာ အကူအညီပေးခဲ့ကြ သည်။

လွန်ခဲ့သော နှစ်ပေါင်း ၈၀ ကျော်ကာလက အရိပ် များသည်ကား မှုန်ဝါးဝေးလွင့်သွား...။ အခုတော့ ဘီလမ်းမ၏ ဖန်သားပြင်ပေါ်က အတိတ်ရောင်စုံပုံရိပ် များကား မထင်မရှား ခပ်ဝါးဝါး...။ အာဇာနည်လမ်း ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်းက လည်း ပျောက်ဆုံးသွား...။

ရွှေထီးတိုက်

၂၆ဘီလမ်းမ၏ ၈၁/၈၂ လမ်းကြားမှာ အရင်က နေအိမ်သီးသန့်များ ချည်း...။ အခုလို ဆိုင်ခန်းများမရှိ...။ အခုတော့ အိမ်ပေါက်စေ့ ဆိုင်ခန်း...။ ထို့ပြင် မူလ အိမ်ရှင်များလည်း မဟုတ်။ မူလရွာနေ ပြည်ထိုင်အဖြစ်

လွန်ခဲ့သော နှစ်ပေါင်း ၈၀ ကျော်ကာလက အရိပ် များသည်ကား မှုန်ဝါးဝေးလွင့်သွား...။ အခုတော့ ဘီလမ်းမ၏ ဖန်သားပြင်ပေါ်က အတိတ်ရောင်စုံပုံရိပ် များကား မထင်မရှား ခပ်ဝါးဝါး...။ အာဇာနည်လမ်း ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်းက လည်း ပျောက်ဆုံးသွား...။



ပြည်တွင်းရေးရာ

တိုတိုထွာထွာပတ်စရာ

မင်္ဂလာရွှေပြည်အေးစေတီတော် စိန်ဖူးတော်၊

ထီးတော်တင်လှူပွဲနှင့် အနေကဇာတင်ပွဲကျင်းပ

ရန်ကုန် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တာမွေမြို့နယ် တာမွေကြီး(က+၀)ရပ်ကွက် ၁၅၄ လမ်း၊ မင်္ဂလာရွှေပြည်အေးစေတီတော်ကြီး စိန်ဖူးတော်၊ ရွှေထီးတော်တင်လှူပွဲနှင့် ဗုဒ္ဓါဘိသေက ဘုရားအနေကဇာတင်လှူ ပူဇော်ခြင်းအခမ်းအနားကို ကဆုန်လပြည့်နေ့ နံနက် ၆ နာရီက အဆိုပါကျောင်းတိုက်ဝင်းအတွင်း၌ ကျင်းပသည်။

ပဟိုမြေစာရင်းဖွံ့ဖြိုးမှု သင်တန်းဖွင့်ပွဲကျင်းပ

ရန်ကုန် လယ်ယာမြေစီမံခန့်ခွဲရေးနှင့် စာရင်းအင်းဦးစီးဌာန Training Course on Town Land Survey No.13 ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို မေ ၁၇ ရက် နံနက် ၉ နာရီက တိုက်ကြီးမြို့နယ် ပဟိုမြေစာရင်းဖွံ့ဖြိုးမှု လေ့ကျင့်ပညာပေးရေးသင်တန်း ကျောင်း၌ ကျင်းပသည်။

ကူးစက်ရောဂါကာကွယ်ရေးနှင့် မွေးမြူရေးသင်တန်းဖွင့်

မော်လမြိုင်ကျွန်း မွန်ပြည်နယ် မော်လမြိုင်ကျွန်းမြို့နယ် ကျွန်းကြားကျေးရွာတွင် မေ ၁၈ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ကူးစက်ရောဂါကာကွယ်ထိန်းချုပ်ရေးနှင့် မွေးမြူရေး သင်တန်းဖွင့်လှစ်သည်။

မူးယစ်ဆေးဝါးသုံးစွဲမှုပျောက်ရေး ပညာပေးဟောပြော

ဂန့်ဂေါ ဂန့်ဂေါမြို့နယ် မင်းရွှာရဲကင်းစခန်းမှူး ရဲအုပ်မင်းမင်းကျော်သည် သက်ငယ် မုဒိမ်းမှု ကျဆင်းရေး၊ မူးယစ်ဆေးဝါး သုံးစွဲမှုပျောက်ရေးတို့ကို မေ ၁၈ ရက် က ပန်းကျေးရွာ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး၌ ဟောပြောဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

မီးလောင်မှုမဖြစ်ပွားစေရေး ပညာပေးဆောင်ရွက်

မောင်တော ရခိုင်ပြည်နယ်၊ မောင်တောမြို့နယ်၌ မီးသတ်ဦးစီးမှူးရုံးမှ ဒု-မီးသတ်ဦးစီးမှူး၊ စံလွင်ဦးစီးသည် တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် မေ ၁၉ ရက် နံနက် ၈ နာရီက မြို့နယ် အတွင်း စက်သုံးဆီဆိုင်များ၌ စက်သုံးဆီ သယ်ဆောင်လာသော ကားများ၊ ဆီပီပီများ၊ မီးလောင်မှုမဖြစ်ပွားစေရေးအတွက် ကြိုတင်ကာကွယ်နိုင်ရန် အသိပညာပေးဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကျွန်းစုမြို့နယ်တွင် ပျားရည်ဆွမ်းလောင်းလှူပွဲ စည်ကားစွာကျင်းပ

ကျွန်းစု မေ ၁၉ တနင်္လာရက်အထက်ပိုင်းဒေသကြီး ကျွန်းစုမြို့နယ်တွင် (၆၁) ကြိမ်မြောက် ပျားရည်ဆွမ်းလောင်းလှူပွဲတော်ကို မေ ၁၈ ရက် (ကဆုန်လပြည့်နေ့) နံနက်ပိုင်းက ကျွန်းစုမြို့နယ်ထိန်းချောင်းကျေးရွာရှိ အောင်တော်မူ သာသနာ့ရိပ်သာကျောင်းတိုက်၌ ကျင်းပသည်။



အဆိုပါ ပျားရည်ဆွမ်းလောင်းလှူပွဲကို နှစ်စဉ် နှစ်တိုင်းကျင်းပခဲ့သည်မှာ ယခုအခါ နှစ်ပေါင်း ၆၁ နှစ်အထိရှိခဲ့ပြီးဖြစ်ပြီး ယခုနှစ်ပျားရည်ဆွမ်း လောင်းလှူပွဲတွင် ဆရာတော်၊ သံဃာတော် ၂၁၆ ပါ၊ ရှင်သာမဏေ ၂၈ ပါ၊ သီလရှင် ၃၈ ပါ၊ စုစုပေါင်း ၂၈၂ ပါတို့အား ပျားရည်ဆွမ်းများလောင်းလှူခဲ့ကြ ကြောင်း သိရသည်။

ဖင်လန်နိုင်ငံ ကြက်ခြေနီအသင်း ကန်နီကျေးရွာ၌ သတင်းမှတ်တမ်းရိုက်ကူး

လွိုင်ကော် မေ ၁၉ ဖင်လန်နိုင်ငံနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ ကြက်ခြေနီအသင်းတို့ ပူးပေါင်းသောအဖွဲ့သည် လွိုင်ကော်မြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျေးရွာများတွင် ရပ်ရွာလူထုဘေးဒဏ်ကြိုကြိုခံနိုင်စွမ်း ပိုမိုမြင့်မားရေးစီမံချက်ပါ လုပ်ငန်းများ သတင်းမှတ်တမ်း ရိုက်ကူးခြင်း နောက်ဆုံးနေ့အဖြစ် မေ ၁၉ ရက် နံနက် ပိုင်းမှစ၍ စီမံချက်ပါကျေးရွာဖြစ်သည့် လောပိတကျေးရွာ အုပ်စု ကန်နီကျေးရွာအတွင်း ရိုက်ကူးခဲ့သည်။

ပေးထားသော ဂါလန် ၅၀၀၀ ဆံ့ ရေစုကန် တည်ဆောက် ခြင်းနှင့် မိုက်ကန်းရေလျှောင့်ကန်မှ ပေ ၁၇၀၀၀ ရေပိုက် လိုင်းသွယ်တန်းပေးခြင်းအပေါ် အကျိုးရှိစွာအသုံးပြုနေ ခြင်း၊ ကျေးရွာအတွင်းရှိ မွေးမြူထားသော တိရစ္ဆာန်များ၊ နွားလည်းဖြင့် လုပ်ငန်းခွင်သို့ သွားလာလှုပ်ရှားမှု အခြေ အနေများ၊ သဘာဝရှုခင်းများကို ရိုက်ကူးခဲ့ပြီးနောက် ဒေါဆန်းဘွန်းကျေးရွာရှိ ကယန်းလူမျိုးအသုံးအဆောင် ပစ္စည်းများကို သွားရောက်လေ့လာခဲ့ကြကြောင်း သိရ သည်။



ယာဉ်၊ လမ်းစည်းကမ်း အသိပညာပေးဟောပြော

တမူး မေ ၁၉ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး တမူးမြို့တွင် ယာဉ်၊ လမ်းစည်းကမ်း ပညာပေးဟော ပြောပွဲကို မေ ၁၉ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ခရိုင် ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေးညွှန် ကြားမှုဦးစီးဌာနရုံး၌ ကျင်းပသည်။

လယ်ဝေးမြို့နယ်တွင် လူကုန်ကူးမှုဆိုင်ရာ အသိပညာပေး

လယ်ဝေး မေ ၁၉ နေပြည်တော် လယ်ဝေးမြို့နယ်တွင် မှုခင်းကျဆင်းရေး၊ သက်ငယ်မုဒိမ်းမှု လျော့နည်းကျဆင်းရေး၊ လူကုန်ကူးမှု ဆိုင်ရာ အသိပညာပေးဟောပြောခြင်း ကိုမေ ၁၈ ရက်နံနက် ၉ နာရီက သစ်တော ရွာ စာသင်ကျောင်း၌ ကျင်းပသည်။

ခြင်း၊ ရွှေပြောင်းသွားလာခြင်းဆိုင်ရာ ပညာပေးဟောပြောခဲ့ကြောင်း သိရ အကြောင်းအရာများကို လည်းကောင်း သည်။ ကျော်လှိုင်သင်း(နေပြည်တော်)



တာချီလိတ်၌ အစားထိုးသီးနှံမျိုးစေ့ ကီလို ၅၀၀ နီးပါး ထောက်ပံ့

တာချီလိတ် မေ ၁၉ ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း)တာချီလိတ်မြို့နယ် စိုက်ပျိုးရေး ဦးစီးဌာနက တောင်သူများအား အစားထိုးသီးနှံ (နှစ်ချင်းသီးနှံမျိုးစေ့) များ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ပွဲနှင့် ငမြောင်တောင်ပိုး (FAW) ကြိုတင်ကာကွယ်နိုင်ရန် နည်းပညာပေးသင်တန်းကို မေ ၁၇ ရက် နံနက် ၉ နာရီက အဆိုပါဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ကျေးရွာအုပ်စုများမှ စိုက်ပျိုးမည့် တောင်သူများ၏ မြေဧက ၇၀ အတွက် အထူးအထွက် တိုးစပ်မျိုးစပါး သီးနှံမျိုးစေ့ ကီလို ၄၉၀ အား တောင်သူ များထံ တာဝန်ရှိသူများက ပေးအပ်သည်။

ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ်များ မြတ်နိုးတတ်စေရန် သွားရောက်လေ့လာ

ပဲခူး မေ ၁၉ ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်များကို မြတ်နိုးတတ်စေရန် တန့်ဖိုးထား ကာကွယ်စောင့်ရှောက်လာစေရန် ရည်ရွယ်၍ မေ ၁၇ ရက် နံနက် ၇ နာရီက ပဲခူးမြို့ရှိ အဖွဲ့ပေါင်းစုံ ပါဝင်သော လေ့လာရေးအဖွဲ့များသည် အမျိုးသားပြတိုက်(နေပြည်တော်)တွင် ခင်းကျင်းပြသထားသော မြန်မာ့ရှေးဟောင်း ရွှေထည်ပစ္စည်းများအထူးပြပွဲသို့ သွားရောက်လေ့လာကြသည်။

“ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ် တန်ဖိုးတွေကို နားလည်လာစေရန်၊ မြတ်နိုးကာကွယ်ထိန်းသိမ်းနိုင်စေရန်နှင့် ပြခန်းတွင် ပုံမှန်ပြသထားသောပစ္စည်းများ၊ ယခုအထူးပြသထားသည့် ရွှေထည်ပစ္စည်းများကို မြင်တွေ့ရသည့်အခါ ရှေးခေတ်ဘိုးဘွားများ၏ အနုပညာ တတ်ကျွမ်းမှု နိုင်ငံ၏ ချမ်းသာကြွယ်ဝမှု သမိုင်းကြောင်းနှင့် မနုဿဗေဒများ မည်မျှကြီးမားကြောင်းကို လေ့လာ သိရှိနိုင်စေရန်အတွက် ရပ်မိရပ်ဖများနှင့် ပူးပေါင်းကာ ပထမဆုံးအကြိမ် စုပေါင်းသွားရောက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း” ရှေးဟောင်းသုတေသနနှင့် အမျိုးသားပြတိုက်ဦးစီးဌာန (ပဲခူးဌာနခွဲ) ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးညိုမြင့်ထွန်းက ပြောကြားသည်။

အဆိုပါ လေ့လာရေးအစီအစဉ်ကို ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့၏ စီမံခန့်ခွဲလမ်းညွှန်မှု ရှေးဟောင်းသုတေသနနှင့် အမျိုးသားပြတိုက်ဦးစီးဌာန(ပဲခူးဌာနခွဲ)နှင့် ရပ်မိရပ်ဖများ၏ ကူညီပံ့ပိုးမှုဖြင့် ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့များ၊ ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ပရဟိတအသင်းအဖွဲ့များမှ ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ပအိုဝ်း၊ ရှမ်း၊ ကရင်၊ မွန်တိုင်းရင်းသား ကိုယ်စားလှယ်များ စုစုပေါင်းအင်အား ၉၀ တို့ပါဝင်ပြီး ရှေးဟောင်းသုတေသနနှင့် အမျိုးသားပြတိုက်ဦးစီးဌာန (ပဲခူးဌာနခွဲ) မှ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်အေးနီလာ ဦးဆောင်ပြီး ပဲခူးမြို့မှထွက်ခွာကာ နေပြည်တော်သို့ နေချင်းပြန် သွားရောက်လေ့လာခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

တင်စိုး (ပဲခူး)

အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာပြတိုက်နေ့အထိမ်းအမှတ် မန္တလေးယဉ်ကျေးမှုပြတိုက်ဝင်ကြေးအခမဲ့ပြသ

မန္တလေး မေ ၁၉ သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ရှေးဟောင်းသုတေသနနှင့် အမျိုးသားပြတိုက်ဦးစီးဌာန လက်အောက်ရှိအမျိုးသားပြတိုက်၊ ယဉ်ကျေးမှုပြတိုက်များ၊ ရှေးဟောင်း သုတေသနပြတိုက်များ အထိမ်းအမှတ်ပြတိုက်များတွင် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ပြတိုက်နေ့အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် မေ ၁၉ ရက်က လေ့လာသူအားလုံးကို ဝင်ကြေးအခမဲ့ဖြင့် ပြသလျက်ရှိသည်။



အောင်မြေသာစံမြို့နယ် လမ်း ၈၀ နှင့် ၂၄လမ်းထောင့်ရှိ မန္တလေးယဉ်ကျေးမှုပြတိုက်တွင်လည်း လာရောက်လေ့လာသူ ရဟန်းရှင်လူ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ဝင်ကြေးအခမဲ့ဖြင့် ပြသပြီး ပြတိုက်ဆိုင်ရာ သိကောင်းစရာများ အခမဲ့ ဝေငှသည်။ နှစ်စဉ် မေ ၁၈ ရက်ကို အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ပြတိုက်နေ့အဖြစ် ၁၉၇၇ ခုနှစ်မှ စတင်၍ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ပြတိုက်များ ကောင်စီက သတ်မှတ်ထားခဲ့သည်။ ပြတိုက်များသည် လူ့အဖွဲ့အစည်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ယဉ်ကျေးမှုများ အပြန်အလှန်

ဖလှယ်ခြင်းဖြင့် လူ့အဖွဲ့အစည်းအတွင်း အပြန်အလှန် ပိုမိုနားလည်လာစေခြင်း၊ ငြိမ်းချမ်းစွာ အတူပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်း တို့အတွက် အရေးပါကြောင်းကို သတိပြုမိစေရန် နှစ်စဉ်ပြတိုက်နေ့အဖြစ် သတ်မှတ် ကျင်းပခြင်းဖြစ်သည်။ မန္တလေးယဉ်ကျေးမှုပြတိုက်နှင့်စာကြည့်တိုက်ကို သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှု

ဝန်ကြီးဌာန၏ ရက် ၁၀၀ စီမံကိန်းတွင် ပြတိုက်ကိစ္စနှင့်ညီညွတ်သော ပြတိုက်တစ်ခုဖြစ်လာစေရန် ပြည်ထောင်စုခွင့်ပြုရန်ပုံငွေဖြင့် အဆင့်မြှင့်တင် ပြန်လည်ခင်းကျင်းခဲ့သည်။ ပြတိုက်ကို သမိုင်းမတင်မီခေတ်ပြခန်း၊ သမိုင်းတင်ပြီးခေတ်ပြခန်း၊ သမိုင်းတင်ခေတ်ဦးပြခန်း၊ ရတနာပုံခေတ်ဆိုင်ရာ အသုံးအဆောင်ပစ္စည်း

သီဟကိုကို(မန္တလေး)



အိုးအိမ်မဲ့ ၂၇၅ အိမ်တို့အား မြေနေရာချထားပေး

သထုံ မေ ၁၉ သထုံမြို့နယ် နောင်ဘိုကျေးရွာ နောင်ဘိုဘုန်းကြီးကျောင်း၌ မေ ၁၉ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲက အိုးအိမ်မဲ့ ၂၇၅ အိမ်တို့အား မြေနေရာချထားပေးခဲ့သည်။ မွန်ပြည်နယ် ပအိုဝ်းတိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာဝန်ကြီး ဒေါ်ခင်ခင်၊ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဒေါ်ခင်ခင်လဲ့နှင့် တာဝန်ရှိသူများက သထုံမြို့နယ် နောင်ဘိုကျေးရွာ ကဿဖအနောက် ကွင်းအမှတ် (၅၉၂) ၌ မျက်နှာစာ ပေ ၄၀၊ အနောက် ပေ ၆၀ ရှိ မြေကွက် ၂၇၅ ကွက်အား အခမဲ့စနစ်တကျ မိန့်က နေရာချထားပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
လှိုင်ထွန်းအောင် (သထုံ)

ပြည်ခရိုင်အတွင်း သစ်ပင်ပေါင်း ၁၀ သိန်းကျော် စိုက်ပျိုးမည်

ပြည် မေ ၁၉ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်ခရိုင် သစ်တောဦးစီးဌာနက ဦးဆောင်၍ ယခုနှစ် မိုးရာသီကာလမှစတင်ပြီး သစ်ပင်ပေါင်း ၁၀ သိန်းကျော် စိုက်ပျိုးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြည်ခရိုင် သစ်တောဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။ ပြည်ခရိုင်အတွင်း၌ ကျေးရွာ ထင်း

စိုက်ခင်း ၈က ၄၅၀၊ စီးပွားရေး ကျွန်းစိုက်ခင်း ၈က ၁၁၀၀ ကို လာမည့် ဇွန် ၁၉ ရက်မှစတင်ကာ နေရာခြောက်ခုတွင် တစ်ချိန်တည်း တစ်ပြိုင်တည်းစိုက်ပျိုးသွားမည်ဖြစ်သည်။ “အားလုံးပေါင်း အပင် ၁၀ သိန်းကျော်ကို စိုက်ခင်းပုံစံနဲ့ ပြန်စိုက်ဖို့ လုပ်နေပါတယ်။ နောက်တစ်ခုက ဒေသခံ



ပြည်သူ့အစုအဖွဲ့ပိုင် သစ်တောဆိုပြီး တော့ သစ်တောအတွင်းမှာ ကျူးကျော်နေထိုင်ကြတဲ့သူတွေကို ဒေသခံပြည်သူအစုအဖွဲ့ပိုင်နည်းလမ်းနဲ့ ပြန်ပြီးတော့ စိုက်ဖို့ ၈က ၄၉၀၀ ကျော်ရှိတော့ တစ် ၈ကကို အပင် ၁၅၀ ကျော်နဲ့ အပင်ပေါင်း ၇၅၀၀ ကျော် ပြန်ပြီးစိုက်မှာပါ။ အားလုံးပေါင်းလိုက်ရင် အပင်ပေါင်း ၁၀ သိန်းကျော် ၁၁ သိန်းနီးပါးတော့ စိုက်ဖို့ ရှိတယ်” ဟု ပြည်ခရိုင် သစ်တောဦးစီးဌာနမှ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးမြင့်သိန်းဦးက ပြောသည်။ သစ်ပင်စိုက်ပျိုးရာတွင် စီးပွားရေးစိုက်ခင်းများတွင် ကျွန်းနဲ့ ပျဉ်းကတိုးပင်များကို စိုက်ပျိုးမည်ဖြစ်ပြီး ကျေးရွာထင်းစိုက်ခင်းများတွင် ယူကလစ်၊ မန်ဂျန်ရှားများကို စိုက်ပျိုးမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ဒေသခံအစုအဖွဲ့ပိုင် စိုက်ခင်းများတွင် ကျွန်း၊ မန်ဂျန်ရှား၊ ယူကလစ်၊ လျော်ဖြူပင်များ စိုက်ပျိုးသွားမည်ဖြစ်ကာ ယခုနှစ်တွင် အစိုးရမဟုတ်သောဒေသတွင်း NGO အဖွဲ့အစည်းများ၏ အကူအညီဖြင့် ဒေသခံပြည်သူများအတွက် နှစ်စဉ် ဝင်ငွေရနိုင်မည့် သစ်များ၊ သီးနှံများ ရေးပြီး စိုက်ပျိုးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
ကိုလွင်(ဆွာ)



ခဲမြို့နယ်တွင် မိုးရာသီစိုက်ပျိုးရန် သစ်ပင် ၈၇၀၉၅ ပင် ပျိုးထောင်ထား

ခဲမြို့နယ်တွင် မိုးရာသီစိုက်ပျိုးရန် သစ်ပင် ၈၇၀၉၅ ပင် ပျိုးထောင်ထား

ခဲမြို့နယ်တွင် မိုးရာသီစိုက်ပျိုးရန် သစ်ပင် ၈၇၀၉၅ ပင် ပျိုးထောင်ထား

မယု(ခဲ)

ထပ်မံဦးတင်အခြေခံ အထက်တန်းအသုံးပြုသော ကုန်အမှတ်တံဆိပ်နှင့် နှစ်စဉ်အသုံးပြုခံရသည့် အခြေခံအားဖြင့်



ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ တွံတေးမြို့နယ်၊ မင်္ဂလာဘာမြို့နယ်၊ မင်္ဂလာဘာ (၁) အမှတ် (၁) အမှတ်တံဆိပ်... မင်္ဂလာဘာ (၁) အမှတ် (၁) အမှတ်တံဆိပ်... မင်္ဂလာဘာ (၁) အမှတ် (၁) အမှတ်တံဆိပ်...

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာခြင်း

ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ တွံတေးမြို့နယ်၊ မင်္ဂလာဘာမြို့နယ်၊ မင်္ဂလာဘာ (၁) အမှတ် (၁) အမှတ်တံဆိပ်... ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာခြင်း...

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ... ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ... ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ...

ဟာဂျီမီဟာမက်ဟာဂျီ (ခ) ဦးစိုးနိုင် [၁၂/သကတ(နိုင်)၁၂၉၉၁]နှင့် အများသိစေရန် သတိပေးကြေညာချက်

ဟာဂျီမီဟာမက်ဟာဂျီ (ခ) ဦးစိုးနိုင် [၁၂/သကတ(နိုင်)၁၂၉၉၁]နှင့် အများသိစေရန် သတိပေးကြေညာချက်... ဟာဂျီမီဟာမက်ဟာဂျီ (ခ) ဦးစိုးနိုင် [၁၂/သကတ(နိုင်)၁၂၉၉၁]နှင့် အများသိစေရန် သတိပေးကြေညာချက်...

အများသိစေရန်ကြေညာချက်

အများသိစေရန်ကြေညာချက်... အများသိစေရန်ကြေညာချက်... အများသိစေရန်ကြေညာချက်...

ကန် ကွက် နိုင် ခြင်း ကြော်ငြာ

ကန် ကွက် နိုင် ခြင်း ကြော်ငြာ... ကန် ကွက် နိုင် ခြင်း ကြော်ငြာ... ကန် ကွက် နိုင် ခြင်း ကြော်ငြာ...

အမှတ် (၁)၊ ဝင်ရွှေညောင်လမ်း (LLHC တောင်းအခန်း)၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကင်း၊ ဖုန်း - ၀၉ ၂၅၀ ၃၇၃၃၆၊ ၀၉ ၄၄၃၁ ၆၅၆၅၆၊ ၀၉ ၄၄၃၀ ၂၆၆၆၆ E.mail : saikhungnong1995@gmail.com

ဦးစိုးနိုင် [၁၂/သကတ(နိုင်)၁၂၉၉၁]နှင့် အများသိစေရန် သတိပေးကြေညာချက်

ဦးစိုးနိုင် [၁၂/သကတ(နိုင်)၁၂၉၉၁]နှင့် အများသိစေရန် သတိပေးကြေညာချက်... ဦးစိုးနိုင် [၁၂/သကတ(နိုင်)၁၂၉၉၁]နှင့် အများသိစေရန် သတိပေးကြေညာချက်...

ဦးကျော်ကိုကိုနိုင် [၁၂/မကဒ(နိုင်)၁၅၀၀၀]နှင့် အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ဦးကျော်ကိုကိုနိုင် [၁၂/မကဒ(နိုင်)၁၅၀၀၀]နှင့် အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း... ဦးကျော်ကိုကိုနိုင် [၁၂/မကဒ(နိုင်)၁၅၀၀၀]နှင့် အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း...

၂ တု ရာ သီ တော ကို မှီ ၏

Table with 8 columns: No., Name, Address, Phone, etc. for various individuals and businesses.

Table with 8 columns: No., Name, Address, Phone, etc. for various individuals and businesses.

Text block with contact information: ကုမ္ပဏီ၊ ဝတ်စုံ၊ မြန်မာ အင်္ဂလိပ်၊ တိုင်းစို ကုန်အစားနှင့် အင်္ဂလိပ်ကျောင်းသားများအတွက် Text, Grammar, Letter, Essay, Speaking သင်သည့်။ Ph: 09-897282040

Text block: ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန် ၁၂-၄-၂၀၁၉ ရက်နေ့ ရေးမှ သတင်းစာ စာမျက်နှာကြော်ငြာ (၃၀) ကန်ကွက်နိုင် ကြောင်းကြော်ငြာအမှတ်စဉ် (၇) ဒေါ်ခင်ရွှေ ကျေး၊ မင်္ဂလာဘာမြို့နယ်၊ တွံတေးမြို့နယ်၊ လမ်းမအမှတ် (၂၀)၊ တွံတေးမြို့နယ်၊ (၁၅) ရပ် ကွက်ရန်ကင်းမြို့နယ်ဟာအမှတ်စဉ် (၅)။

Text block: ငှား/ရောင်း တောင်ဒဂုံ ဇုန် (၁) ၆၀x၁၂၀x အမြင့် ၂၅'၊ ဝိုင်ဒေါင် ပေ (၅၀x၇၀) ပါသည်။ ရေ မီးရုံသည်။ ကွန်တိန်နာဝင်ထွက်နိုင်သည်။ ဖုန်း- 09-5005817 Viber +61469376010 'S' အောင်သိန်း (ကိုယ်ပိုင်)

Complex block with text: ကိုမောင်လေး+မနီ (အိမ်ခြံမြေ ရောင်း/ဝယ်ရေး) ဒဂုံမြို့သစ် (တောင်ပိုင်း)၊ အိမ်ကလေးအထူးပြုပြင်ပြန်လဲခြင်းဖြင့် ကျန်းမာရေးဝယ်လိုသည်။ အိမ်အရောက် ငွေချေးပေးပါသည်။ ပွဲဝေးရန်မလိုပါ။ ၀၉-၄၀၀၅၀၀၀၃၃၄ ၀၉-၄၅၀၄၅၀၀၃၄

မီး သ တိ ပြု

“မျက်နှာစာ အကျယ်ပေ(၅၀၀)ကျော်၊ အရှေ့အနောက် အကျယ်ပေ(၁၈၀၀)ကျော်၊ နေပြည်တော်၊ မြို့မဈေးသွားကားလမ်းကြီးဘေးမေးတင်၊ နေရာကောင်း(KLO)ဆီပန်ရှေ့ စားသောက်ဆိုင်တန်းများအနီးရှိ (နှစ်ကိုးဆယ်ဂရန်မြေ)ကိုးကေမြေကွက်ကြီးအားရောင်းမည်။” 09-2039566, 09-448548778, 09-8300442

Success Language Academy လှည်းတန်းကျောင်းခွဲ

အလုပ်ကောင်းရလိုသူများ။ နိုင်ငံခြားသွားလိုသူများနှင့် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းဖြေဆိုထားသူများအတွက် အမှတ်(၁၁၉) Y.W.C.A ဘိုကလေးဈေးလမ်း 01 392048, 01 256954, 01 202046

BASIC FOUR SKILLS ENGLISH 3:30 - 5 (Mon-Thurs) 27 May 1 - 2:30 (Mon-Thurs) 3 Jun 3:30 - 5 (Mon-Thurs) 3 Jun 7:30 - 9 (Mon-Thurs) 10 Jun 6 - 7:30 (Mon-Thurs) 17 Jun 1 - 4:00 (Sat + Sun) 22 Jun	BASIC GRAMMAR 3:30 - 5 (Mon-Thurs) 10 Jun	BASIC WRITING 1 - 2:30 (Mon-Thurs) 27 May	VOCAB ENRICHMENT 1 - 2:30 (Mon-Thurs) 20 May	PRE-INTERMEDIATE (Academic English) 10-11:30 (Mon-Thurs) 20 May 3:30 - 5 (Mon-Thurs) 27 May 7:30 - 9 (Mon-Thurs) 3 Jun	INTERMEDIATE (Academic English) 1 - 4:00 (Sat + Sun) 9 Jun	BASIC ENGLISH SPEAKING 3:30 - 5 (Mon-Thurs) 27 May 10-11:30 (Mon-Thurs) 3 Jun 1 - 2:30 (Mon-Thurs) 10 Jun 9 - 12:00 (Sat + Sun) 16 Jun	BASIC ENGLISH SPEAKING 1 - 2:30 (Mon-Thurs) 20 May 3:30 - 5 (Mon-Thurs) 27 May 1 - 2:30 (Mon-Thurs) 3 Jun	BASIC GRAMMAR 12 - 3:00 (Sat + Sun) 26 May 1 - 2:30 (Mon-Thurs) 17 Jun	VOCAB ENRICHMENT 10-11:30 (Mon-Thurs) 17 Jun	PRE-INTERMEDIATE (Academic English) 7:30-10:30 (Sat+Sun) 26 May 1 - 2:30 (Mon-Thurs) 3 Jun 3:30 - 5 (Mon-Thurs) 10 Jun	INTERMEDIATE (Academic English) 12 - 3:00 (Sat + Sun) 26 May 7:30 - 9 (Mon-Thurs) 3 Jun
--	---	---	--	--	--	---	---	---	--	--	--

IELTS (Preparation) 1 - 3:30 (Mon-Thurs) 17 Jun
IELTS (Reading+Vocab) 1 - 3:00 (Mon-Thurs) 27 May
IELTS (Speaking+Vocab) 10-12:00 (Mon-Thurs) 3 Jun
IELTS (Writing+Grammar) 7:30-9:30 (Mon-Thurs) 8 Jun

Ph: 09 443001453, 01-503472, 09 30775232

ဝင်းအမည်မှန်
ကျွန်းစုမြို့နယ်၊ ကမ်းကြီးကျေးရွာ၊ အထကခွဲ(ကမ်းကြီး)၊ ဒသမတန်းမှ မကေမိုင်စိုး၏ ဝင်းအမည်မှန်မှာ အိမ်ထောင်စုနှင့် မှတ်ပုံတင်စာရင်းအရ ဦးစံဇော်/ဝမ်း(နိုင်) ဝေရာဝေဖြစ်ပါကြောင်း။

အမည်မှန်
မြတ်ဗြူ၊ မြင်းမိုရ်ပုဂ္ဂလိက ကိုယ်ပိုင် အထက်တန်းကျောင်း အမှုတန်းအောင်မှ မယ်မင်းသု၏ အမည်မှန်မှာ အိမ်ထောင်စုစာရင်းအရ မရွှေဝတ်မှ ဖြစ်ပါကြောင်း။ မရွှေဝတ်မှ

The Hotel @ Tharabar Gate Old Bagan, Myanmar



မလေးရှား စက်တင်ဘာလကျော်အထိ ဗဟို ဝမ်းအမည်မှန်မှ မြန်မာနိုင်ငံသားများအတွက် ဝေဖန်နှုန်းသတ်ခြင်း ဝမ်းအမည်မှန်မှ တည်ငြိမ်စေရန် Deluxe Room နှစ်မယောင်ခန်းကို 70,000 ကျပ်၊ တစ်မယောင်ခန်းကို 60,000 ကျပ်ဖြင့် ဝေဖန်နှုန်းသတ်ပါမည်။

ဆက်သွယ်ရန် - 01-377958 | 01-376666 | 09-2042226
097-2489557/4214344
Email - www.bagan@tharabargate.com | sales@tharabargate.com

ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန် အထူးကောင်းမွန်သော Special Sale , Amazing Price

မြောက်အုံ၊ (၂၉)ရပ်ကွက်၊ ပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီးပေါ် (40'x60')မြေပိုင်ဆိုင်မှုနှင့် Foundation ပြီးစီးပြီး စထင်ခွဲ (Lift ပါ)ဆောက်လုပ်ရန် အဆောက်အဦးဖြစ်သည်။

သိန်း - 4700

ဆက်လက်ဆောက်လုပ်ရန် (သိန်း - 5,000) ခန့် ကုန်ကျမည်ဖြစ်ပြီး အဆောက်အဦးပြီးသွားပါက အနည်းဆုံး (သိန်း - 15,000) မြန်ရနိုင်မည့် အကျိုးအမြတ်များသော ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဖြစ်ပါသည်။

Golden Myanmar Real Estate
Ph - 09 7966 88880, 09 7966 88881, 09 9651 33905



SUPER RICH MAN GROUP OF COMPANIES

ဝန်ထမ်းအမြန်အလိုရှိသည်

၁။ မန်နေဂျာ (ဘွဲ့ရ)	ကုန်း (၃)ဦး
၂။ ဂျော့လိုင်၊ မီးလှိုင်းကျွမ်းကျင် (M&E)	ကုန်း (၁၀)ဦး
၃။ ဝန်ထမ်းကျွမ်းကျင်	ကုန်း (၅)ဦး
၄။ ယာဉ်မောင်း (လိုင်စင် ညှိ/နိ)	ကုန်း (၃)ဦး
၅။ လုပ်ငန်းကြီးကြပ် (ဘွဲ့ရ)	ကုန်း (၅)ဦး
၆။ ဝန်ထမ်း (ဆယ်တန်းအောင်/ဘွဲ့ရ)	မ (၅)ဦး

၂၉/ဘီ၊ တောင်မြင်းပြိုင်ကွင်းလမ်း၊ တာမွေ၊ ရန်ကုန်၊
ဖုန်း - 09 422205502, 01 401518, 01 8604064

METRO IT & Japanese Language Centre

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်ပြီးသူများနှင့် တက္ကသိုလ်တက်ရောက်နေသူများအတွက် IT Engineer တစ်ယောက်အဖြစ် ရပ်တည်နိုင်ရန် ပြုစုပျိုးထောင်ပေးနေသည်။ **Only One School in Myanmar**

IT & Japanese Language Centre

မိမိတို့၏ ဝေဖန်ကတ်လမ်းကြောင်းကို ခွဲစားချုပ်ငြိမ်းပြီးလား?
 Game Application တွေကို ကိုယ်တိုင်တီထွင်နိုင်သော Programming skill ပြည့်စုံသော Software Engineer တစ်ယောက်ဖြစ်ချင်ပါသလား?
 Web Page များကို ကိုယ်တိုင်တီထွင်ရေးသားနိုင်သော Web Developer တစ်ယောက် ဖြစ်ချင်ပါသလား?
 ကျွန်ုပ်တို့သားကောင်းကို ကျွမ်းကျင်စွာ တာဝန်ပေးခြင်းဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့အတွက် IT Engineer တစ်ယောက်အဖြစ် ရပ်တည်ချင်ပါသလား?
 စီမံခန့်ခွဲမှုအတွက် လက်တွေ့အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ဖို့ IT Engineer များအတွက် ခွဲစားချုပ်ငြိမ်းသည့် Metro IT & Japanese Language Centre မှ အထူးတည်ထောင်လှူကြွယ်ဖို့ IT နည်းပညာရပ်များကို Zero Level မှစတင်လေ့လာကြပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ အထက်တန်း အထိအထိ IT လုပ်ငန်းခွင်တွင် IT Engineer တစ်ယောက်အဖြစ်ရပ်တည်နိုင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာရေးစနစ်အတိုင်း ပြုစုပျိုးထောင်ပေးနေပါသည်။

IT Course Seminar (ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာ ရှင်းလင်းပွဲ)

📅 26 May 2019 (Sunday)
 🕒 1:00 pm ~ 3:00 pm
 📍 Metro IT & Japanese Language Centre (Yangon)

Room No(A,B,C,D), 3rd Floor, Kyaw Business Tower Condo, Pansodan Road (middle block), Kyauktada Township, Yangon. Phone No : 01-372691, Email: mminfo@metro-myanmar.com
 Facebook: www.facebook.com/metrogroupmyanmar Website: www.metro-myanmar.com/mic

July Intake
 ကျောင်းအပ်လက်ခံနေပါပြီ
 ➤ System Creator Course (2years)
 ➤ Web Engineer Course (2years)

09-262007800
09-976334160

အပူဒဏ်နှင့် ရေရှားပါးမှုကြောင့် ရွှေစက်တော်ဘေးမဲ့တောတွင် ရွှေသမင်ကောင်ရေ လျော့နည်းလာ



ရွှေစက်တော်ဘေးမဲ့တောမှ ရွှေသမင်များကို တွေ့ရစဉ်။

မင်းဘူး မေ ၁၉

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မင်းဘူးခရိုင် ရွှေစက်တော်ဘေးမဲ့တောတွင် သဘာဝအတိုင်း ပေါက်ပွားရှင်သန်နေသော ဒေသမျိုးစိတ်ရှားပါးရွှေသမင်အကောင်ရေ စာရင်းများကို နှစ်စဉ်ဧပြီလရောက်တိုင်း စာရင်းကောက်ယူခဲ့ရာ ယခုနှစ်တွင် သမင်ကောင်ရေ ၉၅၂ ကောင်သာရှိသည်ဟု တွက်ချက်နိုင်ခဲ့ပြီး မျှော်မှန်းအကောင်ရေထက် ကောင်ရေ ၆၀၀ ခန့် လျော့နည်းသွားကြောင်း ရွှေစက်တော်တောရိုင်းတိရစ္ဆာန်ဘေးမဲ့တောရုံးမှ သိရသည်။

စာရင်းကောက်လှိုင်းများ သတ်မှတ်

သမင်ကောင်ရေစာရင်းကို မျက်မြင်တစ်ကောင်ချင်းအပေါ် ရေတွက်ကောက်ယူခြင်းမျိုးမဟုတ်ဘဲ စာရင်းကောက်လှိုင်းများသတ်မှတ်၍ ကောက်ယူခဲ့ရာတွင် ရာသီဥတုအပူဒဏ်ပြင်းထန်မှုနှင့် သမင်များအတွက် သောက်သုံးရေရှားပါးသွားသည့် အခြေအနေများကြောင့် ယင်းသို့လျော့နည်းခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်ဟု သိရသည်။

တောရိုင်းတောင်ရိပ်ခို

“အရင်နှစ်က ရေကန်တွေနားမှာ သမင်တွေကို အုပ်စုလိုက်တွေ့ရတယ်။ ဒီနှစ်မှာ သူတို့ ရှိတတ်တဲ့ ရေကန်တွေကလည်း အစောကြီးခန်းသွားတော့ နွေစပါးအတွက်ရေလွတ်ထားတဲ့ မုန်းဆည်၊ မန်းဆည်၊ မဲလီဆည်မြောင်းတွေဘက် ပြန်သွားတာတွေလည်း ရှိတယ်။ သမင်တွေက မနက်ပိုင်း ၁၀ နာရီလောက်အထိကျက်စားကြတယ်။ ဒါပေမယ့်နေကလည်း ပူလွန်းတော့ တောရိုင်း တောင်ရိပ်ခိုနေတာတွေလည်း ရှိပါတယ်။ နေပြင်းတော့ ဝန်ထမ်းတွေကလည်း စာမျက်နှာ ၅ ကော်လံ ၅ သို့ *

အာဆီယံ အမျိုးသမီးပြိုင်ပွဲအတွက် မြန်မာအမျိုးသမီးဘောလုံးအသင်း ဇွန် ၁၂ ရက်တွင် စတင်လေ့ကျင့်မည်

ရန်ကုန် မေ ၁၉

မြန်မာ့လက်ရွေးစင် အမျိုးသမီးဘောလုံးအသင်းသည် ၂၀၁၉ အာဆီယံ အမျိုးသမီးပြိုင်ပွဲအတွက် ဇွန် ၁၂ ရက်တွင် စတင်လေ့ကျင့်မည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်းသည် ဧပြီလပထမပတ်က ယှဉ်ပြိုင်သည့် အိုလံပစ်ဒုတိယအဆင့်ခြေစစ်ပွဲပြီးကတည်းက လေ့ကျင့်မှုရပ်နားထားခြင်း ဖြစ်သည်။

ခြေစမ်းပွဲများယှဉ်ပြိုင်

မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်းသည် ဇွန် ၁၂ ရက်မှ လက်ကန်အထိ ရန်ကုန်မြို့၌ လေ့ကျင့်မည်ဖြစ်ပြီး ဇူလိုင်ပထမပတ်တွင် မော်လမြိုင်မြို့သို့ သွားရောက်ကာ ဒေသခံ

အသင်းများနှင့် ခြေစမ်းပွဲများ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။ ဇူလိုင်နောက်ဆုံးပတ်တွင် ပြည်ပခြေစမ်းခရီးစဉ် သွားရောက်မည်ဖြစ်ပြီး ခြေစမ်းပွဲ အနည်းဆုံးသုံးပွဲကစားနိုင်ရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ဆက်လက်ကိုင်တွယ်မည်

ယင်းပြိုင်ပွဲယှဉ်ပြိုင်မည့် မြန်မာအမျိုးသမီးအသင်းကို ပဏာမကစားသမား ၂၅ ဦးဖြင့် နည်းပြချုပ်ဦးဝင်းသူမှိုက ဆက်လက်ကိုင်တွယ်သွားမည်ဖြစ်သည်။

မြန်မာ အမျိုးသမီးအသင်းနည်းပြအဖွဲ့သည် လက်ရှိ ကျင်းပနေသည့် အမျိုးသမီးလိဂ်ပွဲစဉ်များအား လိုက်လံ ကြည့်ရှုနေပြီး စာမျက်နှာ ၁၁ ကော်လံ ၅ သို့ *



ရှမ်းယူနိုက်တက်တိုက်စစ်မှူး အိမ်နီချူရယ် ဟံသာဝတီဘက်သို့ ရိုးသွင်းရန် ကြိုးပမ်းနေစဉ်။

ပိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းခိုင်း ရုံးထွက်ပြိုင်ပွဲတွင် ရှမ်းယူနိုက်တက်နှင့် ရခိုင်အသင်း ဆီမီးဖိုင်နယ်တက်ရောက်

ရန်ကုန် မေ ၁၉

၂၀၁၉ ရာသီ ပိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းခိုင်း ရုံးထွက်ပြိုင်ပွဲ ကွာတားဖိုင်နယ်(ပထမနေ့)ကို ယနေ့ညနေပိုင်းက ကျင်းပရာ ရှမ်းယူနိုက်တက်နှင့် ရခိုင်အသင်း ဆီမီးဖိုင်နယ်တက်ရောက်သွားသည်။

(အောင်ဆန်းကွင်း)

- ရှမ်းယူနိုက်တက် - နှစ်ဂိုး
- ဟံသာဝတီ - တစ်ဂိုး

၂၀၁၈ ရုံးထွက်ပြိုင်ပွဲတွင် ပိုလ်လှပွဲတက်ရောက်နိုင်ခဲ့သည့် ဟံသာဝတီအသင်းသည် ယခုပွဲတွင် ဦးဆောင်ဂိုးကို မထိန်းနိုင်၍ ရှမ်းယူနိုက်တက်ကို အရှုံးပေးခဲ့ရပြီး ပြိုင်ပွဲမှ ထွက်ခဲ့ရသည်။ ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်းသည် ယခုပွဲတွင် နောက်မှလိုက်ကစားရသော်လည်း ဒုတိယပိုင်းတွင် သွင်းယူသည့်နှစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်းသည် ပွဲပြီးခါနီးတွင် သွင်းယူခဲ့သည့် ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ စာမျက်နှာ ၁၁ ကော်လံ ၁ သို့ ○

ကြေးမုံ ယနေ့ ဖတ်စရာ

ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ တိုက်ပွဲရှောင်ပြည်သူများအတွက် မိုးမကျမီ ယာယီနေရာချထားပေးနိုင်ရေး ညှိနှိုင်းဆွေးနွေး

စာမျက်နှာ - ၈

အီတလီစီးရီးအေတစ်နှစ်တာအကောင်းဆုံးဆု စီရိုနယ်လ်ဒို ဆွတ်ခူး အသင်းနည်းပြ အယ်လီဂရီ ဂျူပင်တပ်မှ ထွက်ခွာမည်

စာမျက်နှာ - ၁၁



မြန်မာ့ခရီးသွားဘဏ်

“သင့်အနာဂတ်ဖန်တီးဖို့ MTB နဲ့လက်တွဲဖို့”



Address: No.437(Ka), Pyay Road, 8 Ward, Kamayut Township, Yangon, Myanmar. Tel: 09 682 682 682
Email : info@mtb-bank.com, Facebook : www.facebook.com/MyanmarTourismBank, Website : www.mmtourismbank.com